
 

 

 

 

O B E C     S U Č A N Y 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 
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Z á p i s n i c a 

z 1. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 27. decembra 2002 

 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

 5.. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

 9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 

 Hostia:   

1. Peter Slobodník 

2. Magdaléna Hvizdáková 

3. Mgr. Igor Konvit 

 

Program:  

 

I. Slávnostná časť: 1. Otvorenie 

2. Oboznámenie s priebehom a výsledkami komunálnych            

    volieb v obci Sučany 

3. Zloženie sľubu starostu obce Sučany 

4. Zloženie sľubu poslancov obecného zastupiteľstva 

5. Slávnostný príhovor starostu obce 

II. Pracovná časť: 1. Voľba návrhovej a mandátovej komisie, určenie  

     overovateľov zápisnice 



2. Voľba orgánov OZ 

3. Voľba revízora n. f. Dialóg 

4. Zmeny rozpočtu na rok 2002 

5. Diskusia 

6. Návrh na uznesenia 

Rokovanie OZ otvoril a viedol Ing. Milan Rybár.  

 

I. Slávnostná časť 

 

K bodu 2. Ján Piader predseda MVK podal správu miestnej volebnej komisie  

       o výsledkoch komunálnych volieb konaných 6. a 7. decembra 2002  

       v našej  obci. Správa tvorí prílohu  zápisnice.  

 

K bodu 3. Slávnostný sľub starostu obce prečítala  Elena Borsíková a   

       novozvolený  starosta obce  Ing. Milan Rybár ho svojím        

       podpisom potvrdil. 

 

K bodu 4. Aj slávnostný sľub poslancov obecného zastupiteľstva prečítala   

                 Elena Borsíková    a všetci novozvolení poslanci zložili tento sľub do  

                 rúk starostu  obce a potvrdili ho  svojimi podpismi. 

 

K bodu 5. V úvode  svojho slávnostného príhovoru p. starosta Ing. Milan Rybár  

                 zablahoželal novozvoleným poslancom.   

                 Uviedol, že svoju prácu bude orientovať podľa volebného  programu   

                 a spoločne s poslancami sa podieľať na rozvoji našej obce vo  

                 všetkých oblastiach jej života    tak, aby si uchovali dôveru voličov  

                 ktorú dostali. 

 

II. Pracovná časť: 

 

K bodu 1. P. starosta za overovateľov zápisnice menoval: 

1. MUDr. Evu Konvitovú 

2. Jána Očku 

                 Do návrhovej komisie navrhol: 

1. Ing. Jarmilu Bohušovú 

2. Ing. Igora Mierta 

3. Jána Zubčeka 

                 Do volebnej a mandátovej komisie navrhol: 

1. Ing. Jána Jamrišku 

2. Ing., Mgr. Janku Bednárikovú 

3. Ondreja Majtáňa 

                 Za zapisovateľku OZ navrhol Elenu Borsíkovú. 

                Všetci prítomní poslanci /Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter                   



                Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška,  

                MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert,  

                Ján Očka, Ján Zubček/ s navrhnutými overovateľmi zápisnice,  

                návrhovou   komisiou a navrhnutou zapisovateľkou jednohlasne  

                súhlasili. 

K bodu 2. Starosta obce informoval, že o funkciu jeho zástupcu prejavilo  

                 záujem viac poslancov preto požiadal OZ o návrh  vhodného  

                 kandidáta. 

       Poslanec Ján Očka navrhol, aby zástupcom starostu bol Dušan Malko,  

       ktorý sa  umiestnil na druhom mieste v počte platných hlasov  

       odovzdaných pre jednotlivých  kandidátov na funkciu starostu obce  

       a aby sa voľba uskutočnila verejným   hlasovaním. 

            Starosta obce dal hlasovať, aby sa voľba zástupcu starostu  

                 uskutočnila  verejným  hlasovaním. Hlasovania sa zúčastnilo 11  

                 prítomných poslancov. Za verejné hlasovanie boli Ing. Jarmila  

                 Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň,  

                 Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka, Ján Zubček. Proti  

                 verejnému hlasovaniu boli Ing. Mgr. Janka Bednáriková a Ing. Peter  

                 Belica. Hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová.   

                 Starosta obce potom predložil poslancom návrh Jána Očku, aby jeho  

                 zástupcom  bol Dušan Malko. 

                 Hlasovania sa zúčastnilo 11 poslancov. Za tento návrh hlasovali Ing.  

                 Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva  

                 Konvitová, Ondrej Majtáň, Ing. Igor Miert, Ján Očka, Ján Zubček.  

                 Hlasovania sa zdržali Dušan Malko, Ing. Peter Belica a Ing. Mgr.  

                 Janka Bednáriková.  

                  P. starosta obce navrhol, aby vzhľadom na počet poslancov v tomto  

                  volebnom období nebola zvolená obecná rada. 

                  K jeho návrhu nemali poslanci pripomienky, preto dal hlasovať za  

                  tento návrh. Hlasovania sa zúčastnilo 11 prítomných poslancov  

                  a všetci /Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva  

                  Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva  

                  Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka,  

                  Ján Zubček/ boli jednohlasne za  návrh, aby OR v tomto volebnom  

                  období nebola zvolená.  

                  - P. starosta obce predniesol návrh na zriadenie týchto komisií  

                  a zároveň aj návrh na  ich predsedov: 

                  sociálno – zdravotná, školstva a mládeže, 

                  predseda MUDr. Eva Konvitová, 

                  správy majetku a finančno ekonomickú, 

                  predseda Ing. Peter Belica 

                  výstavby, ÚP a ŽP, predseda Ing. Jarmila Bohušová 

                  kultúry a športu, predseda Ing. Igor Miert  



- Poslankyňa MUDr. Eva Konvitová navrhla, aby bola zriadená  

                  komisia verejného poriadku a komisia pre rozvoj CR a obchodu.  

                  Návrh na komisiu verejného poriadku poslanci zamietli a podľa  

                  poslanca Jána Očku, by aparát obecnej polície mal riešiť  

                  porušovanie verejného poriadku v obci. So zriadením komisie  

                  obchodu služieb a CR súhlasili. Za jej predsedu bol navrhnutý  

Ing. Ján Jamriška. 

P. starosta obce dal hlasovať za zriadenie týchto 5 komisií: 

                  1. sociálno – zdravotnej, školstva a mládeže 

                  2. správy majetku a finančno ekonomickej 

                  3. výstavby, ÚP a ŽP 

                  4. kultúry a športu  

                  5. obchodu, služieb a CR 

                  a požiadal predsedov komisií, aby do budúceho OZ predložili  

                  návrh na zloženie komisií. 

                  Hlasovania sa zúčastnilo 11 poslancov a všetci /Ing. Mgr. Janka      

                  Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila    

                  Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň,    

                  Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka, Ján Zubček/ s prednesným  

                  návrhom súhlasili.  

- Prednosta OcÚ požiadal, aby plat starostu obce bol stanovený vo     

výške 3,15 násobku priemernej mesačnej mzdy zamestnanca 

v národnom hospodárstve v zmysle ods. 1 a 2 § 4 zákona č. 253/1994 

Z. z. v znení neskorších noviel. 

                  Prítomní 11 poslanci /Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter  

                  Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška,  

                  MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor  

                  Miert, Ján Očka, Ján Zubček/ bez pripomienok s návrhom súhlasili. 

                  - Starosta obce navrhol pre toto volebné obdobie odmenu 400,- Sk  

                  poslancom a zapisovateľke za jedno zasadnutie OZ. Prítomní 11  

                  poslanci /Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing.  

                  Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr.  

                  Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert,  

                  Ján Očka, Ján Zubček/ bez pripomienok s návrhom súhlasili. 

- Ďalej starosta navrhol zástupcovi Dušanovi Malkovi pre toto  

volebné obdobie odmenu 800,- Sk za jedno zasadnutie OZ. Za návrh 

hlasovalo 10 poslancov /Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter 

Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, 

MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Ing. Igor Miert, Ján Očka, 

Ján Zubček/. Hlasovania sa zdržal Dušan Malko.  

- Prednosta OcÚ navrhol úpravu pracovného úväzku kontrolórke    

obce na 6 hod. denne a úpravu platu na 12 000,- Sk mesačne od 1. 1. 

2003. Prítomní 11 poslanci /Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter 



Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, 

MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor 

Miert, Ján Očka, Ján Zubček/ bez pripomienok s návrhom súhlasili. 

- Za zastupujúcich sobášiacich navrhol starosta svojho zástupcu  

Dušana Malku a Ing. Mgr. Janku Bednárikovú. Za jeho návrh 

hlasovali Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila 

Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, 

Ing. Igor Miert, Ján Očka, Ján Zubček/. Hlasovania sa zdržali Ing. 

Mgr. Janka Bednáriková a  Dušan Malko.  

K bodu 3.  Prednosta OcÚ informoval, že 3. 12. 2002 odstúpil z pozície     

správcu n. f. Dialóg Ing. Ivan Lamoš. Nový správca je Ing. Jozef 

Ristvej, ktorý bol doposiaľ revízorom fondu. Navrhuje, aby 

revízorom n. f. Dialóg bol menovaný Ing. Ivan Lamoš. Prítomní 11 

poslanci /Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva 

Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva 

Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko,      Ing. Igor Miert, Ján 

Očka, Ján Zubček/ bez pripomienok s návrhom súhlasili. 

K bodu 4.  Prednosta OcÚ predložil návrh zmeny rozpočtu na r. 2002 a 

                 požiadal OZ o súhlas v roku 2003 do schválenia rozpočtu  

                 postupovať v hospodárení obce v rozpočtovom provizóriu. 

                 Súhlasili s tým všetci prítomní 11 poslanci. 

K bodu 5.  - Prednosta OcÚ informoval, že do Rady školy pri ZŠ SNP Sučany  

                  namiesto Miroslava Mierta treba menovať nového člena. Poslanci  

                  navrhli Jána Očku. Za tento návrh hlasovalo 10 poslancov /Ing. Mgr.  

                  Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila  

                  Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň,  

                  Dušan Malko, Ing. Igor Miert,  Ján Zubček/. Ján Očka sa hlasovania  

                  vzdal.  

- Dušan Malko predložil návrh na vyradenie auta Š 1203 z dôvodu  

jeho opotrebovania a nerentabilnosti opravy. Poslanci Ing. Mgr. 

Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila 

Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, 

Dušan Malko, Ing. Igor Miert,  Ján Očka a Ján Zubček s vyradením 

auta Š 1203 súhlasili a navrhli ho odpredať za cenu ktorú odsúhlasí 

starosta obce. 

- Ing. Jarmila Bohušová navrhla zaktualizovať VZN obce. Prítomní 

poslanci jej návrh odobrili.  

 

 Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracovala  členka návrhovej komisie – poslankyňa Ing. Jarmila Bohušová. 

Hlasovania za prijatie uznesenia sa zúčastnilo 11 poslancov Ing. Mgr. Janka 

Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. 



Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor 

Miert,  Ján Očka a Ján Zubček  ktorí  boli za jeho prijatie.  

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár slávnostným prípitkom  

a prítomným poďakoval za účasť. 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

 

I. Overovateľ:  MUDr. Eva Konvitová 

 

II. Overovateľ:  Ján Očka  

 

 

 

 

                Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

                   prednosta OcÚ                        starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

  

 

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Z á p i s n i c a 

z 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 29. januára 2003 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

         4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

 5. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

 9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 

 Hostia:   

1. Libuša Martinčeková 

2. MUDr. Iveta Trnovská 

3. Jaroslav Jamriška 

4. Anna Kubalová 

5. Magdaléna Hvizdáková 

6. Peter Slobodník 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli včas pozvaní. Skonštatoval, že všetci  11 poslanci OZ sú prítomní a  

zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení 

uznášania schopné. 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

2. Ján Zubček 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ schválení: 

1. Ing. Ján Jamriška  

2. Ondrej Majtáň 

3. Ján Očka  



Program:  

1. Kontrola plnenia uznesení 

2. Návrh Rady ZŠ  na vymenovanie riaditeľa ZŠ SNP v Sučanoch 

3. Informácia o pripravovanom VZN o prideľovaní bytov 

4. Návrh riešenia spoločného obecného úradu 

5. Rôzne 

6. Návrh na uznesenie 

 

Mimo programu na zasadnutie OZ prišla Anna Kubalová majiteľka 

pohostinstva Pod skalou osobne požiadať o zníženie MP z predaja alkoholu 

a tabakových výrobkov, pretože podľa nej 10 % odvod je veľa. Ona chce platiť 

len 3 %. 

    K tejto požiadavke zaujala stanovisko hlavná kontrolórka obce Božena 

Balková. Pri previerkach  v tejto reštaurácii zistila, že predaj nebol 

uskutočňovaný cez registračnú pokladnicu a pri podávaní priznávaní     MP obci 

majiteľka pohostinstva ako jediná v obci neprikladala pásky z registračnej 

pokladnice. MP odvádzala podľa vlastného uváženia. Na základe toho  jej  

dodatočne vyrúbila miestny poplatok aj za predchádzajúci rok, proti čomu sa 

majiteľka pohostinstva odvolala. Jej odvolanie bolo odstúpené Daňovému úradu 

Žilina. Anna Kubalová ešte ani doposiaľ nepredložila obci priznanie MP za 4. 

štvrťrok 2002.  

     Prednosta OcÚ Ing. Vladimír Plžik povedal, že VZN o miestnych poplatkoch 

pre rok 2003 schválilo OZ. K jeho prehodnoteniu sa vráti OZ v mesiaci 

novembri t. r. pri schvaľovaní VZN na rok 2004, tzn. že pre tento rok platí MP 

vo výške 10 % z predaja alkoholu a tabakových výrobkov. Povedal, že hlavná 

kontrolórka svoju robotu odvádza veľmi dobre a spochybnil priznávanú dennú 

tržbu pohostinstva Pod Skalou /1 300,- Sk/, čo podľa neho nemôže byť reálne.  

     Do diskusie sa prihlásila pracovníčka OcÚ Magdaléna Hvizdáková, ktorej 

prislúcha podľa náplne práce vyrubovanie a vymáhanie MP. Priklonila sa na 

stranu majiteľky, že 10 % odvod MP je hranica vysoká a podľa nej sa nedá cez 

registračné pokladne kontrolovať denná tržba. 

     Poslankyňa NR SR Libuša Martinčeková  povedala na adresu  Anny 

Kubalovej, že MP treba doplatiť a následne si ho má dať do daňového priznania, 

čím sa  znižuje daňový základ.  

     Starosta obce uzavrel požiadavku Anny Kubalovej stým, že k prehodnoteniu 

výšky MP sa OZ môže vrátiť pri schvaľovaní VZN pre rok 2004, ale pre tento 

rok stále platí 10 % odvod . 

 

K bodu 1. Kontrolu plnenia uznesení uskutočnil starosta obce a jeho konkrétne  

                 plnenie je obsiahnuté v ďalších bodoch zápisnice. 

 

K bodu 2. Ing. Eva Bencová predsedníčka Rady školy predniesla informáciu  

          o priebehu zasadnutia rady a návrh na vymenovanie riaditeľa ZŠ  



                 SNP v Sučanoch. 

                 Na post riaditeľa boli štyria uchádzači. Po ich písomných a ústnych  

                 prejavoch vyšli najlepšie Mgr. Marta Lamošová a PhDr. Jela  

                Malková. Rada školy vybrala Mgr. Martu Lamošovú. 

                Nasledovné pripomienky a názory vzniesli: 

                - Libuša Martinčeková sa dozvedela, že do výberového konania  

                bola lepšie pripravená PhDr. J. Malková, 

                - MUDr. Eva Konvitová vyslovila otázku prečo Mgr. M. Lamošová  

                pred časom odišla zo školy a z funkcie zástupkyne školy a podľa nej  

                väčšie vzdelanie má PhDr. J. Malková, 

                - Ing. Mgr. J. Bednáriková povedala, že pre našu školu je väčším      

                prínosom Mgr. M. Lamošová, 

                - odpovedala Ing. E. Bencová – že obe majú rovnaké vzdelanie,  

                každý    člen školskej rady vyberal riaditeľa svedomite a výsledok              

                bol 7:4 v prospech Mgr. M. Lamošovej. 

                Zástupca starostu Dušan Malko dal hlasovať za predložený návrh,  

                aby riaditeľkou ZŠ SNP v Sučanoch bola menovaná Mgr. Marta  

                Lamošová. Hlasovania sa zúčastnili všetci prítomní poslanci /Ing.  

                Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing.  

                Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej 

                Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert,  Ján Očka a Ján Zubček/  

                a s predneseným návrhom jednomyseľne súhlasili. 

K bodu 3. Návrh na VZN o prideľovaní bytov vypracoval prednosta OcÚ  

           a teraz bližšie rozviedol zákonné podmienky týkajúce sa  

           prideľovania  v súčasnosti rozostavaných 32 bytov a o potrebe  

           menovať komisiu na ich prideľovanie. 

           Do rozpravy sa prihlásili: 

           - Ján Očka poprosil, aby pre GBAS bol pridelený aspoň 1 byt, 

                - Ing. I. Miert sa opýtal koľko rokov dáva dodávateľ  

                bytoviek záruku na kvalitu a navrhuje nájomníkom do nájomnej  

                zmluvy  zakomponovať možnosť zvyšovať nájomné s rastom  

                inflácie. K tomuto názoru sa prikláňajú Ján Zubček, MUDr. Eva    

                Konvitová  a Ing. Eva Bencová. 

                - Do komisie na prideľovanie bytov boli navrhnutí: predsedovia    

                komisií /MUDr. Eva Konvitová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing.  

                Peter Belica, Ing. Igor Miert, Ing. Ján Jamriška/, Ing. Mgr. Janka  

                Bednáriková, Dušan Malko, MUDr. Pavol Jamriška, JUDr. Jozef  

                Petráš Csc., Elena Borsíková, Anna Brveníková. 

                S takýmto zložením komisie súhlasili: Ing. Mgr. Janka Bednáriková,  

                Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, 

                Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, 

                Dušan Malko, Ing. Igor Miert,  Ján Očka, Ján Zubček.  

 



K bodu 4. Návrh riešenia spoločného obecného úradu predložil starosta  

           obce Ing. Milan Rybár. Najprv rokoval s primátorom mesta  

           Martin, ktorý odmietol zobrať pod mesto Martin do spoločného  

           úradu stavebný referát okolitých obcí. Po dohovore a požiadavke 29  

           obcí okresu navrhuje, vytvoriť spoločný obecný úrad so sídlom v obci  

           Sučany a pracoviskom v Martine, Vajanského nám. 1 s jedným         

           pracovným miestom na   zabezpečenie výkonu úloh štátnej  

           správy zverených zákonom číslo 50/1976 Zb.  o územnom  

           plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov. 

           Poslankyňa Ing. Jarmila Bohušová sa opýtala či jeden pracovník  

           pri takom počte obcí, ktoré budú spadať do spoločného úradu   

           postačuje? 

           Odpovedal starosta obce, že toto sa prehodnotí v 11. mesiaci t. r.  

                Zástupca starostu dal hlasovať za zriadenie spoločného úradu so      

                sídlom    v Martine. 

                Za tento návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter  

                Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva  

                Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert,  Ján  

                Očka, Ján Zubček. Hlasovania sa zdržala Ing. Jarmila Bohušová. 

 

K bodu 5. - MUDr. Eva Konvitová informovala o aktuálnom probléme  

                existencie zdravotníckych ambulancií a lekárne v obci. Predaj  

                budovy v ktorej sídlia ambulancie  sa uskutočnil v novembri m. r.  

                a jej vlastníkom je Biblická škola Martin. Nájomné zmluvy lekári  

                s vlastníkom zatiaľ nepodpísali, lebo podľa nich sú nevýhodné,    

                dokonca likvidačné. V súčasnosti pracujú v nevyhovujúcich  

                podmienkach a provizórium sa predlžuje. Poprosila poslancov  

                o podporu pri riešení problému a hľadaní nových priestorov v rámci  

                verejnému záujmu.  

           K uvedenému hovorili: 

           Ing. Peter Belica potvrdil, že budova je majetkom Biblickej školy,          

           ale táto sa v zmluve zaviazala ponechať tu všetky ambulancie. 

                Riaditeľ Biblickej školy sa radil so starostom obce  ako znižovať  

                náklady na budovu, ktoré sú doposiaľ mesačne 150 tis. Sk. Podľa  

                starostu, trafostanicu treba odovzdať energetickým závodom.  

                Zahraničný partner BŠ posunul termín rokovania s biskupským    

                úradom na mesiac marec, kedy sa má rozhodnúť či sa dom  

                opatrovateľskej služby v obci zriadi. Nájomníčkam ambulancií  

                radil, aby nájomné zmluvy podpísali s výhradou a prisľúbil  

                vyvolať spoločné rokovanie na riešenie tohoto stavu.  

                - Prednosta OcÚ vyzval predsedov komisií OZ, aby predložili    

                návrh na zloženie jednotlivých komisií. 

                Ing. Igor Miert predseda  komisie kultúry a športu navrhuje:  



                Ondreja Majtáňa, Dušana Malku, Jána očku, Eugena Lazišťana,  

                Ján Šestáka, Mgr. Viliama Frolu, Marianu Kleinovú, Sylvu  

                Fúčelovú, Mgr. Jána Oslíka, Mgr. Petra Hudeca, Ninu Mázorovú,  

                Miroslava Teťuľu, Jaroslava Makovníka,  

                Ing. Jarmila Bohušová predsedníčka komisie výstavby, ÚP a ŽP  

                navrhuje do komisie Ing. Evu Bencovú, Ing. Mgr. Janku Bednárikovú,  

                Ing. Ondreja Blizniaka, Jána Števčeka, Miroslava Mierta, Jána  

                Berníka, Jaroslava Kapustu a Janku Gejdošovú, 

                MUDr. Eva Konvitová,  predsedníčka komisie sociálno zdravotnej  

                navrhuje MUDr. Pavla Jamrišku, MUDr. Igora Konvita, MUDr.  

                Ivetu Trnovskú, Boženu Dvorštiakovú, Vieru Círiovú a Elenu  

                Borsíkovú, 

                Ing. Ján Jamriška predseda komisie obchodu, služieb a CR navrhuje  

                Jána Zubčeka, Annu Dubovcovú, Jána Nepelu, Ing. Ivana Zachara,  

                Bc. Radovana Maňku, Katarínu Malkovú, Ing. Vladimíra Kohúta  

                a Tajanu Podhorskú. 

                Za uvedené zloženie komisií hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková,  

                Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján  

                Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing.  

                Igor Miert,  Ján Očka a Ján Zubček. 

                Za členov Redakčnej rady NSZ boli navrhnutí Ing. Vladimír Plžik,  

                Mgr. Viliam Frolo, Eugen Lazišťan, Mgr. Bruno Horecký, Ing.    

                Igor Miert a Miroslav Teťuľa. Za tento návrh dal hlasovať   

                zástupca starostu a všetci prítomní 11 poslanci jednomyseľne ho    

                odsúhlasili. 

                Za členku obecnej školskej rady bola navrhnutá Elena Borsíková. 

                Za návrh hlasovali hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter  

                Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška,  

                Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert,  Ján Očka, Ján Zubček.  

                MUDr. Eva Konvitová  sa hlasovania zdržala.  

                - Prednosta OcÚ spracoval návrh rozpočtu obce na rok 2003, ktorý  

                poslanci dostali s pozvánkou. Požiadal predsedov komisií, aby čo  

                najskôr zvolali zasadnutie komisií na pripomienkovanie     

                navrhovaného rozpočtu.  

                - Prednosta OcÚ dal poslancom kolovať pre ich  informáciu písomné  

                spracovanie úľav poskytnuté fyzickým a právnickým osobám  

                v zmysle VZN o miestnych poplatkoch v roku 2002. 

                - Prednosta OcÚ informoval, že do tohoto termínu bolo predaných     

                z 10 b. j. na Ul. tehelnej 3 celkom 9 bytov. Ostáva nepredaný         

                jeden byt s nájomcami – rodinou Turanovou. 

                - Starosta obce informoval, že t. č. prebieha geometrické  

                zameranie potoka v spolupráci Povodie Váhu so Švajčiarskou   

                firmou, čo je predpokladom rozsiahlejšej úpravy potoka. 



                - Prednosta OcÚ informoval, že nájomcovi pozemkov KN 871,  

                872 a 873 na prevádzkovanie pivárne CORGOŇ a na nebytové    

                priestory Fitnes centra Jaroslavovi Jamriškovi sa skončila nájomná   

                zmluva. Nájomca požiadal o predĺženie nájomných zmlúv a mal  

                by aj záujem o odkúpenie uvedených parciel. Jeho žiadosť  

                bola predložená na posúdenie komisii stavebnej, ÚP a ŽP. 

                Ing. Jarmila Bohušová ako predsedníčka  tlmočila stanovisko  

                komisie, ktorá doporučuje zatiaľ pozemok do vypracovania ÚP    

                obce len prenajať. Nebytové priestory Fitnes centra doporučuje  

                prenajať do 31. 12. 2003. 

                Kontrolórka obce doporučuje nájomné zmluvy žiadateľovi  

                predĺžiť až po zaplatení nájomného a MP z predaja alkoholu  

                a tabakových výrobkov ktoré dlhuje obci. 

                Po vzájomnej dohode poslanci súhlasili s predĺžením nájmu   

                parciel KN 871, 872, 873 a nebytového priestoru Fitnes centra     

                Jaroslavovi Jamriškovi do 31. 12. 2003 za podmienky  

                vysporiadania podlžnosti žiadateľa do 28. 2. 2003, o čom dal  

                hlasovať zástupca starostu s výsledkom jednomyseľného súhlasu  

                všetkých 11 poslancov. 

                - Komisia výstavby ÚP a ŽP  odsúhlasila predaj parcely KN  

                2100/122 Marianovi Kvapilovi  o výmere 20 m2 za cenu 70,-    

                Sk/m2 a navrhuje zrušiť uznesenie o predaji tejto parcely zo dňa   

                28. 11. 1996 Karolovi Pálušovi. Za uvedené dal hlasovať zástupca   

                starostu. Všetci prítomní 11 poslanci bez pripomienok súhlasili.  

                - Ing. Eva Bencová požiadala opraviť verejné osvetlenie na sídlisku  

                Prefa, kde sú už dlhšiu dobu prestrihnuté drôty a tlmočila  

                požiadavku ŠR prijať do ZŠ SNP na úväzok psychológa, na čo  

                predpokladá by bolo treba 2 tis. Sk mesačne.  

                - Oponovala MUDr. Eva Konvitová, ktorá robí  zdravotné  

                prehliadky detí kompletne a psychologické prehliadky sú   

                záležitosťou lekárov. 

                - Prednosta OcÚ požiadal o zrušenie uznesenia č. 1 týkajúce sa   

                vyradenia auta Š 1203, ktoré pracovníci OP opravili a majú ho   

                v používaní. Zástupca starostu požiadal poslancov o hlasovanie.   

                Za tento návrh hlasovali všetci prítomní a bez pripomienok ho  

                odsúhlasili. 

                - Ján Zubček informoval o zabezpečovaní a priebehu stavebných  

                prác v objekte PLUTVY. 

                - Dušan Malko informoval o rokovaní VZ spol. s. r. o. Tatran  

                Sučany. Ako konateľ spoločnosti navrhuje odvolať z VZ Františka  

                Švacha, ktorý je dlhodobo nemocný a zasadnutí   sa nemôže  

                zúčastňovať. Na miesto neho navrhuje Ondreja Majtáňa.  

                K uvedenému neboli vznesené pripomienky, preto dal za tieto  



                návrhy hlasovať a všetci prítomní poslanci s tým súhlasili.  

                - Starosta obce informoval, že ho oslovil riaditeľ GBAS-u  

                s návrhom, aby pamätník Dr. Milanovi Hodžovi bol umiestnený  

                pred budovou školy. Poslanci poverili starostu, aby o tomto ešte 

                rokoval s riaditeľom GBAS-u. 

 

 Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracoval  člen návrhovej komisie – poslanec Ing. Ján Jamriška. Hlasovania za 

prijatie uznesenia sa zúčastnilo 11 poslancov Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. 

Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, 

MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert,  Ján 

Očka, Ján Zubček,  ktorí  boli za jeho prijatie.  

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

 

I. Overovateľ:  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

 

II. Overovateľ: Ján Zubček  

 

 

 

 

                Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

                   prednosta OcÚ                        starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

  

 



Z á p i s n i c a 

z 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 5. marca 2003 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

         4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

 5. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

 9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 

 Hostia:   

1. Mgr. Gizela Ferenczová 

2. MUDr. Iveta Trnovská 

3. MUDr. Eva Miškolciová 

4. Mgr. Adrian Kacian 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli včas pozvaní. Skonštatoval, že všetci  11 poslanci OZ sú prítomní a  

zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení 

uznášania schopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

1. Dušan Malko 

2.  Ondrej Majtáň 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

1. Ing. Eva Bencová  

2. Ing. Peter Belica 

3. MUDr. Eva Konvitová 

 



Program:  

1. Kontrola plnenia uznesení 

2. VZN o prideľovaní bytov 

3. Rozpočet obce na rok 2003 

4. Riešenie problémov zdravotníctva v obci 

5. Rôzne 

6. Návrh na uznesenie 

 

K bodu 4. Starosta obce vzhľadom na prítomnosť zainteresovaných  

  preložil body rokovania OZ. 

   Na úvod tohoto bodu povedal, že v zmysle uznesenia č. 2,  

  z druhého zasadnutia OZ rokoval s riaditeľom Biblickej školy  

  Martin Mgr. Adrianom Kacianom o zachovaní zdravotníckych  

                     ambulancií v budove bývalého internátu, ktorý na jeho pozvanie  

                     sa  zúčastňuje zasadania OZ a týmto mu aj odovzdal slovo. 

  - Adrian Kacian povedal, že budova v mesiaci  novembri m. r. sa   

  stala vlastníctvom BŠ ale v havarijnom stave a bez projektovej    

  dokumentácie. Spôsob vykurovania v súčasnosti je tu možný len  

  elektrikou preto sa dohodli s lekárkami na rovnakom nájme ako  

  mali s MFN. Riaditeľ biblickej školy ubezpečil, že lekárky a ich  

  ambulancie  mienia ponechať v budove ale tieto doposiaľ  

  nepodpísali nájomné zmluvy neplatia nájomné ani spotrebu  

  elektrickej energie a vody. Biblická škola má   mesačne výdavky  

  na túto budovu cca 150 tis. Sk. Strategický   partner ustúpil  

  a prestal poskytovať finančnú pomoc. Ich prostriedky sú skromné  

  a nemôžu si už dovoliť znášať tieto   vysoké výdavky. V rámci  

  znižovania nákladov od 1. marca t. r. prepustili aj vrátnikov.  

  V tomto mesiaci prebehnú jednania medzi BŠ, MPSV  

  a nemeckým investorom o realizácii pôvodného   zámeru –  

  zriadenia domu opatrovateľskej služby. Očakávajú tri   možnosti  

  riešenia: 

  - že zámer  zostane zachovaný, 

- ak projekt nevyjde budovu ponúknu obci za cenu ktorú                             

              vyplatili + náklady ktoré doposiaľ mali 

                            -  predaj 

    Mgr. A, Kacian zatiaľ doporučuje počkať do 31. 3. t. r. a vzťah  

    ktorý majú s doktorkami treba upraviť na nájomný. Doposiaľ ich  

    v priestoroch nechali bez platenia, zmluvy  však treba     podpísať  

    a začať s platením.  

  - MUDr. Eva Konvitová povedala, že pracujú v provizórnych   

  podmienkach v slabo vykúrených priestoroch a bez teplej vody,  

  prečo by potom mali platiť? Upozornila starostu a poslancov, aby        

  si uvedomili v akých podmienkach pracujú. Informovala,      že si    



  určili  Mgr. Gizelu Ferenczová za  hovorkyňu – svoju  zástupkyňu    

  a  poverili   ju zostaviť petíciu na zachovanie zdravotníckych  

  ambulancií v budove a požiadala ju o podanie informácie.  

                - Mgr. Gizela Ferenczová povedala, že je už zozbieraných 1549  

                podpisov za zachovanie ambulancií v tejto budove čo je dostatočný  

                dôvod, aby sa OZ začalo s týmto problémom zaoberať. Práve dnes  

                telefonovala na Ministerstvo práce a sociálnych vecí,   kde získala  

                informáciu, že nemecký investor chce pokračovať v projekte  

                prestavby internátu za podmienky, že do jednania vstúpi obec. 

                Navrhuje, aby obec poskytla doktorkám vhodný pozemok  

                a bezúročnú pôžičku na výstavbu zdravotníckych ambulancií. 

                Starosta obce doporučil prítomným doktorkám, aby nájomné  

                zmluvy podpísali a začali aj plniť dohody. 

K bodu 1. Starosta obce navštívil riaditeľa GBAS-u na prerokovanie  

                umiestnenia pamätníka Dr. M. Hodžu pred budovou školy.  

                Záležitosť neuzavreli, vrátia sa k nej  až po prijímacích      

                pohovoroch na škole. 

K bodu 2. - Prednosta OcÚ vyzval poslancov na ďalšie pripomienkovanie       

                VZN o prideľovaní obecných nájomných bytov. Pretože nik 

                nemal pripomienky /okrem dvoch návrhov vznesených na  

  predchádzajúcom zasadnutí OZ, ktoré sú už aj zapracované/ dal 

  zástupca starostu hlasovať za jeho prijatie. Hlasovalo všetkých 11  

  prítomných poslancov Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter  

  Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján  

  Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko,  

  Ing. Igor Miert,  Ján Očka, Ján Zubček za jeho prijatie.  

                - Starosta obce požiadal, aby predseda komisie na prideľovanie  

                sociálnych bytov bol schválený OZ.  

                - Ing. Jarmila Bohušová a Ján Zubček navrhli za predsedníčku tejto  

  komisie  Ing. Mgr. Janku Bednárikovú, ktorá za dôveru  

  poďakovala, s tým že túto funkciu zatiaľ nemôže prijať. 

  Preto bolo doporučené komisii na prideľovanie bytov, aby si sami  

  navrhli predsedu, ktorý potom môže byť na najbližšom zasadnutí  

  OZ odobrený. 

K bodu 3. - Rozpočet obce ako povedal prednosta OcÚ najprv navrhovali  

                a prerokovávali jednotlivé komisie OZ a následne potom komisia  

                správy majetku a finančno ekonomická. 

                Do návrhu rozpočtu bol zapracovaný návrh komisie sociálno  

           zdravotnej, školstva a mládeže - zvýšiť dávky sociálnej pomoci       

           na 200 tis. Sk. 

                Aj s návrhmi  komisií výstavby ÚP a ŽP a správy, majetku  

                a finančno   ekonomickej: splynofikovanie prevádzkovej budovy  

                MŠ, predajne na Hrabinách, obecnej knižnice, požiarnej zbrojnice,  



                elektrifikácie trasy ku koniarke, nákup fekálneho auta, vyhotovenie    

                projektovej  dokumentácie pre ZŠ SNP za 200 tis. bolo počítané  

                v návrhu rozpočtu.  

   - Potom hovoril starosta obce, že  v zmysle platnej legislatívy obec  

   je povinná mať spracovaný ÚP. Na jeho spracovanie je potrebné  

   vypísať užšiu súťaž a v rozpočte plánovať s čiastkou 50 tis. Sk. 

   Z dôvodu zmeny legislatívy /zvýšenia DPH z 10 % na 14 %/sa  

                     zvyšujú náklady na výstavbu 32 b. j. cca o 800 tis. Sk, a je to tiež 

                     potrebné zapracovať do rozpočtu. Zatiaľ nepodpísal  

                     dodatok zmluvy s dodávateľom ktorý v pokračovaní prác  

                     podmieňuje jeho podpísanie. 

                     V následnej diskusii poslanci sa pýtali a konštatovali či suma 800  

                     tis. Sk je opodstatnená, prečo dodávateľ viaže termín dokončenia  

                     stavby s podpísaním dodatku zmluvy. Potom sa zhodne dohodli,  

                     aby hlavná kontrolórka obce spolu so stavebným rozpočtárom  

                     vykonali kontrolu vypočítanej výšky DPH.  

   - Starosta obce informoval o havarijnej situácii v akej sa nachádza  

 telocvičňa základnej školy. Podarilo sa mu na jej opravu vybaviť  

 300 tis. Sk, z toho však len 200 tis. je potrebné na vypracovanie  

 projektovej dokumentácie. 

 Finančné prostriedky ktoré dáva štát na prevádzku ZŠ a MŠ      

 nepostačujú na prevádzku školy a škôlky.  

 - Komisia kultúry a športu navrhla na monografiu obce navýšiť 50  

 tis. Sk a na zakúpenie klavíra 30 tis. Sk. 

   - MFN ponúkla obci na odpredaj dom na Ul. Ď. Langsfelda –  

   bývalú lekáreň. Starosta odpovedal, že obec má záujem  

   o odkúpenie budovy.  

                     Ing. J. Bohušová – predsedníčka komisie výstavby, ÚP a ŽP  

                     navrhuje v rozpočte v časti príjmovej zvýšiť príjem o 100 tis. Sk za  

                     predaj obecných pozemkov. Ďalej navrhuje kúpiť budovu bývalej  

                     lekárne za cenu od 100 – 200 tis. Sk. 

                     Poslanci navrhli, aby starosta obce jednal s riaditeľom MFN  

                     o kúpe tejto budovy do sumy 200 tis. Sk.  

                     - Zástupca starostu D. Malko navrhuje posúdiť prioritu  

                     rekonštrukcie kúpaliska alebo športového domu. Na rekonštrukciu  

                     ŠD už má vypracovaný projekt ktorý stál 300 tis. Sk. Samotný  

                     športový dom a jeho vybavenie je v zlom technickom stave.  

                     Náklady na jeho rekonštrukciu podľa projektovej dokumentácie sú  

                     8 mil. Sk. 

                     - Starosta navrhol dať to posúdiť príslušným komisiám OZ a zadať  

                     projektantovi vypracovať posúdene ekonomickej návratnosti. 

   - Zástupca starostu dal hlasovať za schválenie rozpočtu  

   s uvedenými návrhmi a zmenami. Hlasovania sa zúčastnili všetci  



   11 poslanci /Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing.  

   Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr.  

   Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert,  Ján  

   Očka a Ján Zubček/ a súhlasili jednomyseľne s jeho prijatím. 

K bodu 5. Rôzne: 

                 - Starosta obce informoval: 

                   a/  obec má 455 nezamestnaných a v rámci projektu zachovania  

                   pracovných návykov môžeme zamestnávať na 15 hod. týždenne 60  

                   pracovníkov v rámci VPP,        

 b/ obec navštívila Švajčiarska delegácia ktorej nie je ľahostajná  

 nečistota nášho potoka so zámerom financovať jeho reguláciu, 

 c/ spoločný stavebný úrad funguje od 1. 2. 2003, v súčasnosti     

 považuje za prioritu zriadenie spoločného úradu opatrovateľskej  

 služby. Štát na toto pracovné miesto vyčlenil 161 tis. s úväzkom  

 0,97 pracovníka. Zatiaľ sa stretáva s nepochopením a nezáujmom  

 niektorých obci,ktoré doposiaľ neposkytovali opatrovateľskú službu,    

 d/ Ministerstvo dopravy, pôšt a telekomunikácií rozhodlo že trasa  

 diaľnice cez našu obec pôjde medzi železnicou a Váhom preto je  

 dôležité vypracovať podmienky ktoré bude obec požadovať pri  

 realizácii výstavby. 

                -  Ing. Jarmila Bohušová podala informáciu o priebehu a výsledku     

 rokovania komisie výstavby ÚP a ŽP: 

                   a/ doporučujú odpredaj časti pozemku KN 1342/6 za cenu 40,- 

                   Sk/m2  Ivanovi Komentovi pri cintoríne za podmienky, že bude  

                   dodržaná línia obecného parkoviska pri cintoríne a za podmienky, že  

                   menovaný odpredá obci časť pozemku KN 1375/2 za cenu 40,- 

                   Sk/m2 na zriadenie parkoviska, 

                   b/ v záujme vysporiadania prístupu do rodinného domu Ing. Rudolfa  

                   Martinčeka a po vzájomnej dohode zainteresovaných navrhujú  dať  

                   vypracovať GP, ktorý by financovala obec, 

                   c/ komisia výstavby ÚP a ŽP zistila, že Martin Martinček  

                   prevádzkuje čerpaciu stanicu bez povolenia, žiada aby mu bolo  

                   v tomto zabránené,  

                   d/ žiadajú, aby sa mohli ku každému výrubu stromov vyjadrovať, 

e/ doporučujú v záujme vysporiadania vlastníckych vzťahov    

medzi Slovenskou správou ciest Martin a obcou odpredaj  

zastavaných parciel Ul. partizánskou: parc. č. 223 o výmere 148 m2,  

parc. č. 310/4 o výmere 98 m2, parc. č. 221/2 o výmere 108    m2,  

parc. č. 213 o výmere 563 m2, parc. č. 2105/50 o výmere 8    m2,  

parc. č. 2105/82 o výmere 2 m2, parc. č. 2100/13 o výmere   459 m2,  

parc. č. 191  o výmere 5 m2, parc. č. 190/2 o výmere 3 m2    po 70,-  

Sk/m2. 

                -  Ing. Igor Miert povedal, že jeho komisia: 



                   a/ navrhla program kultúrnych akcií v obci, mienia obnoviť ľudovú  

                   kapelu, preto oslovia rodinu Marčekovcov, 

                   b/ do redakčnej rady na vypracovanie monografie obce navrhujú: 

                   Ing. Milana Rybára, Ing. Vladimíra Plžika, Ing. Igora Mierta, Mgr.  

                   Viliama Frolu, Eugena Lazisťana a Richarda Lacku, 

                   c/ za člena FO navrhujú z OZ Ondreja Majtáňa. 

                - Prednosta OcÚ uviedol, že v súvislosti s ukončením činnosti  

  Prevádzkárne obce Sučany bol vyhotovený odovzdávací protokol,    

  /tvorí súčasť materiálu ktorý majú k dispozícii poslanci/.  

   Navrhol, aby časť DHIM uvedeného na prílohe č. 4/1 pod  

   poradovým číslom 1, 3 až 17, 19, 20, 22, 28, 29, 31 a 32  bola  

   odpredaná Tatranu s. r. o. Sučany za 1,- Sk/ks. 

-  Ing. Peter Belica a Ján Zubček zhodne konštatovali, že 

   medializovanie informácii z OZ by mal autorizovať prednosta 

   OcÚ, pretože dochádza k častým nepresnostiam ich uverejňovaní    

   v Živote Turca. 

-  MUDr. Eva Konvitová informovala, že na komisii: 

                     a/ riešili akútny a vážny problém existencie zdravotníckych  

                     zariadení a lekárne,  

                     b/ stanovili kritériá na poskytovanie dávok sociálnej pomoci, 

                     c/ doočkovanie 5 nových členov hasičského zboru proti žltačke  

                     typu A,B v akcii firmy, 

-   Ing. Peter Belica – jeho komisia prerokovávala pripomienky  

    a návrhy jednotlivých komisií k rozpočtu a vyslovila nesúhlas so  

    zakúpením zvonkohry pre obec za 52 850,- Sk. 

-  Hlavná kontrolórka obce informovala, že vykonala vnútorný audit   

    na prevádzke obce  v súvislosti s definitívnym      ukončením jej  

    činnosti k 31. 12. 2003 – so zistenými      skutočnosťami na  

    prevádzke bola spokojná, nezistila žiadne nedostatky. 

-  V základnej škole SNP pri preberaní protokolov a majetku        

                     riaditeľkou Mgr. M. Lamošovou od Mgr. J. Pánika hlavná  

                     kontrolórka obce zistila, že škola mala zriadený darovací účet kde  

                     neboli priznané ani zúčtované výpisy 1 – 14, doklady a peniaze  

                     ktoré vybral z účtu riaditeľ 6. 11. 2002 mal doma. Vykonaný  

                     vnútorný audit  na ZŠ SNP ukončila s výhradou. 

- Poslanec Ján Očka poukázal na veľké množstvo odpadkov ktoré 

sa hromadia vo dvoroch rómskych občanov na Ul. Ď. Langsfelda 

na čo majú veľmi zlý pohľad okoloidúci a cestujúci železnicou. 

- Prednosta OcÚ tlmočil OZ poďakovanie evanjelického zboru za 

poskytnutú finančnú pomoc pri stavebných úpravách fary. 

- Do školskej rady  pri MŠ boli navrhnuté Ing. Mgr. Janka 

Bednáriková a MUDr. Eva Konvitová. 



- Z dôvodu dlhodobej PN Janky Gejdošovej navrhol prednosta 

OcÚ získať  pracovníčku na jeden rok z ÚP, ktorá by sa neskôr 

stala pracovníčkou učtárne. 

- Ján Zubček, konateľ RZ Plutva s. r. o. informoval, že ukončil 

pracovný pomer s prevádzkárkou M. Horňákovou za spreneveru. 

- D. Malko konateľ Tatranu s. r. o. požiadal o poskytnutie 

bezúročnej finančnej pôžičky na preklenutie súčasnej nepriaznivej 

situácie v ktorej sa s. r. o. nachádza vo výške 250 tis. Sk na dobu 

6 mesiacov. 

 

      Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracovala  členka návrhovej komisie – poslankyňa Ing. Eva Bencová. 

Hlasovania za prijatie uznesenia sa zúčastnilo 11 poslancov Ing. Mgr. Janka 

Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. 

Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor 

Miert,  Ján Očka, Ján Zubček,  ktorí  boli za jeho prijatie.  

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

I. Overovateľ:  Dušan Malko 

 

II. Overovateľ: Ondrej Majtáň 

 

 

 

 

                Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

                   prednosta OcÚ                        starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 



  

Z á p i s n i c a 

zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 23. apríla 2003 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

         4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

 5. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

 9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 

 Hostia:   

1. Michaela Pavolková OV DPO Martin 

2. Peter Podhorský OR HAZZ Martin 

3. MUDr. Eva Miškolciová 

4. MUDr. Iveta Trnovská 

5. Mgr. Gizela Ferenczová 

6. Ing. Pavol Hrabuša 

7. Ivan Borič 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli včas pozvaní. Skonštatoval, že všetci  11 poslanci OZ sú prítomní a  

zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení 

uznášania schopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

1. Ing. Jarmila Bohušová 

2.  Ing. Ján Jamriška 

 

 



Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková  

2.  Dušan Malko 

3.  Ján Zubček 

 

Program:  

1. Kontrola plnenia uznesení. 

2. Ocenenie zasahujúcich hasičov pri požiari v Priekope 14. 10. 2002. 

3. Správa hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu Prevádzkárne obce 

Sučany. 

4. Výstavba bytov – navýšenie DPH, informácia o činnosti komisie na 

prideľovanie bytov a pod. 

5. Petícia za zachovanie zdravotníckych zariadení. Informácia 

o prebiehajúcom jednaní týkajúceho sa objektu bývalého internátu. 

6. Rekonštrukcia ŠD a bazénov – štúdie, rozpočty, zámery. 

7. Informácia o menších obecných službách organizovaných OÚP 

Martin. 

8. Rôzne. 

9. Návrh na uznesenie. 

 

Starosta obce preložil poradie rokovania OZ v prvých dvoch bodoch 

programu z dôvodu prítomnosti hostí z OV DPO  a OR HAZZ Martin. 

 

K bodu 2. Ocenenie členom obecného hasičského zboru Sučany - Romanovi     

                 Bukovému, Dušanovi Lamošovi, Jánovi Mihálikovi, Martinovi  

                 Muráňovi a Petrovi Slobodníkovi za aktívnu účasť pri likvidácii  

                 požiaru skladu propan – butanu 14. októbra 2002 prišiel odovzdať  

                 z OR HAZZ Martin riaditeľ Peter Podhorský. Ďalej ocenil Petra  

                 Slobodníka veliteľa OHZ Sučany  medailou „Za odvahu a statočnosť“          

                 Oceneným zablahoželal a poďakoval im za ich odvahu a statočnosť.  

 

K bodu 1. Kontrolu uznesenia uskutočnil starosta obce:   

- MFN požaduje za budovu bývalej lekárne cenu odhadovú t. j. 470  

tis. Sk. 

-  Písomne požiadal OÚ odbor životného prostredia MT písomne 

požiadal o zastavenie prevádzkovania čerpacej stanice Martina 

Martinčeka, ktorú menovaný prevádzkuje bez užívacieho povolenia. 

Obec pri odovzdávaní kompetencií neprevzala žiadne  neukončené 

stavebné povolenia. 

- Navrhol, aby komisia ÚP a ŽP o výrube stromov nerozhodovala. 

V mesiaci marci t. r. na sťažnosti občanov zastavil výrub 60 stromov 

na sídlisku Prefa, pretože nebolo k tomu vydané rozhodnutie.  

 



K bodu 3. Písomná správa hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu      

                 prevádzkárne obce Sučany tvorí prílohu zápisnice a poslanci ju prijali  

                 bez pripomienok. 

 

K bodu 4. - Prednosta OcÚ informoval, že hlavná kontrolórka obce Božena  

                 Balková a Ing. Ján Simonides vykonali kontrolu výpočtu navýšenia  

                 DPH u dodávateľa výstavby 4 x 8  b. j. a skonštatovali, že výpočet  

                 bol správny. Radil sa o tomto s právnikom a ten mu doporučil,   

                 navýšenú čiastku zaplatiť s možnosťou zmluvu s dodávateľom  

                 zrušiť - čo by ale problém nevyriešilo. 

                 - Ing. Peter Belica povedal, že s týmto sa zaoberali na komisii správy  

                 majetku a finančno ekonomickej a doporučujú navýšenie zaplatiť. 

                 - Starosta obce informoval, že vznikol problém s financovaním  

                 výstavby bytoviek, úvery a dotácie ktoré sme mali sa už vyčerpali, na  

       ďalšie dotácie štát zatiaľ nemá prostriedky. Predpokladá, že termín  

                 ukončenia – jún t. r. bude dodržaný. 

- Prednosta OcÚ informoval, že komisia na prideľovanie bytov sa  

                 zišla jeden krát. Navrhli, aby Ing. Vladimír Plžik a Božena Balková  

                 sa stali riadnymi členmi komisie a za predsedu komisie navrhli jeho.  

                 150 záujemci o byt boli vyzvaní, aby si doplnili svoje žiadosti  

                 v zmysle platného VZN obce.  

                 - Zástupca starostu požiadal všetkých 11 prítomných poslancov  

                  o hlasovanie: 

                  a/     aby sa Božena Balková a Ing. Vladimír Plžik stali riadnymi 

                  členmi komisie na prideľovanie bytov – za tento návrh boli všetci  

                  11 poslanci,  

b/  aby predsedom komisie na prideľovanie bytov bol Ing. Vladimír 

Plžik – všetci 11 poslanci s týmto návrhom súhlasili, 

c/ za navýšenie rozpočtu a zaplatenie 802 tis. Sk na dostavbu 

nájomných bytov hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter 

Belica, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, 

Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján Zubček. 

Ing. Eva Bencová a Ing. Jarmila Bohušová sa hlasovania zdržali.  

 

K bodu 5.  - Prednosta OcÚ informoval, že petičný výbor za zachovanie  

                  zdravotníckych zariadení v budove na Ul. partizánskej č. 25 doručil  

                  31. marca t. r.  obecnému úradu petíciu  s 1717 podpismi za  

                  zachovanie ambulancií na terajšom pracovisku. 

                  - Na dnešné zasadnutie OZ prišli členovia petičného výboru a ich  

                  hovorkyňa Mgr. G. Ferenczová informovala OZ o nevyhovujúcich  

                  podmienkach v ambulanciach lekárov a o stanovisku Štátneho  

                  zdravotného ústavu Martin p. Záborského. 
                   V následnej rozprave sa poslanci dohodli na možných troch  



                  variantoch riešenia ktorými poverili starostu obce: 

                  a/ požiadať generálneho biskupa ev. cirkvi o doriešenie problému  

                  zdravotníckych zariadení v jednaní s nemeckým partnerom, tak aby  

                  realizácia rekonštrukcie bola dokončená do začiatku vykurovacieho  

                  obdobia, 

                  b/ jednať s SPP o prenájme alebo predaji budovy na Ul. nám. SNP v  

                  obci, 

                  c/ vytipovať vhodný pozemok a projektanta na prípadnú výstavbu  

                  ambulancií, keď doktorky bližšie uvedú svoje predstavy o aký  

                  pozemok by sa malo jednať, v ktorej lokalite, minimálnu výmeru  

                  pozemku a prípadné ďalšie požiadavky. 
K bodu 6.  Prednosta OcÚ požiadal predsedu komisie správy majetku  

                 a finančno ekonomickej Ing. Petra Belicu a predsedníčku  

                 komisie výstavby ÚP a ŽP výstavby Ing. Jarmilu Bohušovú  

                 o stanovisko ich komisií k sfunkčneniu  kúpaliska. 

                 -  Komisia výstavby ÚP a ŽP doporučuje: hľadať spôsoby  

                 financovania dokončenia kúpaliska, ktoré podľa ich mienky by  

                 mohlo byť etapovité. 

                 - Toto ihneď zamietol starosta obce, pretože etapovite sa kúpalisko  

                 sfunkčňovať nedá. Navrhol vybudovať tu centrum pre športovcov  

                 s ubytovaním, saunou  a kultúrnych vyžitím,  pre verejnosť  

                 umožniť jeho využívanie v stanovených hodinách. 

                 - Ing. Peter Belica tlmočil stanovisko komisie správy majetku  

                 a finančno ekonomickej: v projekte uvádzané ekonomické využitie  

                 kúpaliska sa im zdá viac ako nadsadené a 15 ročná návratnosť  

                 financií nereálna. V obci sú dôležitejšie priority ako je:    

                 dezolátny stav základnej školy a súčasný neistý stav  umiestnenia  

                 zdravotníckych ambulancií. Spracovanou ekonomickou štúdiou sa 

                 obec dozvedela, aká čiastka finančných prostriedkov je potrebná na  

                 obnovu kúpaliska. Navrhujú , zadať iným firmám spracovanie ďalšej  

                 štúdie na ich posúdenie a porovnanie. 

                 Podľa komisie správy majetku a finančno ekonomickej, financie  

                 vložené do plánovanej rekonštrukcie športového domu majú istejšiu  

                 a kratšiu návratnosť a včaššie sa môže počítať so ziskom, ktorý by  

                 sa potom mohol použiť na rekonštrukciu kúpaliska. Navrhuje, aby  

                 sa rozhodlo o prioritách medzi s. r. o. 

                 - Prednosta OcÚ poznamenal, že sa informoval u PKB o úverovej  

                 možnosti na rekonštrukciu kúpaliska, kde dostal informáciu, že pre  

                 obe s. r. o. úver nezískame.  

                 K uvedenému diskutovali: 

- Ján Zubček  povedal, že predchádzajúce OZ sa nebálo odsúhlasiť  

zobrať si pôžičku na rekonštrukciu 20 chatiek a spoločenského    

objektu. Pre rekreantov je ťahákom kúpalisko. Cez LTS má  



PLUTVA 60 dní   obsadené chatky. 

- Poslanec Ján Očka by nesúhlasil, aby si obec zobrala úver na  

rekonštrukciu bazénov a súhlasil by, aby sa financie dali   na opravu   

školy a riešenia zdravotníckych ambulancií. 

- Ondrej Majtáň podporuje návrh starostu, t. j. vybudovať na   

kúpalisku športové centrum pre verejnosť obmedzené. 

- Dušan Malko povedal, že rekonštrukciou sa stane športový dom   

hotelom, ale v chatkách na PLUTVE ubytovanie bude vždy 

turistického charakteru. A ak sa neuskutoční rekonštrukcia 

športového domu Tatran s. r. o. padne. 

- Ing. Eva Bencová navrhla, aby sa v areáli PLUTVY rozšírili  

športové aktivity – vybudovalo sa tu detské ihrisko, 

basketbalové, volejbalové a plážové ihrisko, opravili pinpongové  

stoly a tak sa prilákali klienti a nie len kúpaliskom. 

- Prednosta OcÚ navrhol, aby konatelia spoločností PLUTVA  

a TATRAN zvolali VZ na ktorých by si mali tieto podnety    

a pripomienky prejednať a potom predložiť OZ  vlastné návrhy na 

riešenia.     

- Ing. Jarmila Bohušová navrhuje zadanie spracovania štúdie 

ekonomickej návratnosti rekonštrukcie športového domu tak ako  

bola vypracovaná pre kúpalisko. 

- Ing. Milan Rybár starosta obce pripomenul, že ŠD má neplatnú     

revíziu elektrických zariadení, treba tu vymieňať sanitu a radiátory. 

 

K bodu 7.  Informáciu o priebehu zabezpečovania programu celoštátneho  

                 charakteru v oblasti udržiavania pracovných návykov evidovaných  

                 nezamestnaných občanov v roku 2003 podal prednosta OcÚ: uzavreté  

                 sú zmluvy zatiaľ  so 60 občanmi ktorí budú pracovať 2 x mesačne po  

                 8 hod.  bezplatne na údržbe verejných priestranstiev a miestnych  

       komunikácií, údržbe obecných budov a ich okolí, na likvidácii  

       čiernych skládok údržbe budovy a okolia gymnázia, vyčistenia  

       a upratania okolia bazénov, údržbe športovísk a ihrísk v termíne od  

       mesiaca apríla do konca t. r. 

 

K bodu 8.  - P. Milan Fúčela z Martina prišiel  požiadať OZ o zabezpečenie  

                 likvidácie smetiska konča ulice Hrabinskej v našej obci a zamedziť  

                 tu vytváranie čiernych skládok.  

        Odpovedal starosta obce, že pozemok na ktorom sa nachádza toto  

                 smetisko je Povodia Váhu, ktoré je v zmysle platnej legislatívy  

                 povinné ho na vlastné náklady zlikvidovať – osobne  zabezpečí, aby  

                 Povodie Váhu bolo na to písomne upozornené.  

- Ing. Igor Miert povedal, že takýmto spôsobom sa to nenapraví, je  

vinou obce, že veľkokapacitné kontajnery boli stiahnuté. Na skládku 



TKO ktorá nakoniec nebola zrealizovaná boli vynaložené nemalé 

finančné čiastky a občania začali v intraviláne a aj v extraviláne obce 

vytvárať čierne skládky. 

- Milan Fúčela ešte raz poprosil OZ o odstránenie čiernej skládky 

lebo neverí, že Povodie Váhu ju zlikviduje. 

- Ing. Peter Belica podal ďalšiu informáciu o priebehu rokovania 

komisie správy majetku a finančno ekonomickej:  

                 - zaoberali sa prípravou VZN o hospodárení obce, 

- otázkou prevádzkovania autobusu ktorá je veľmi nerentabilná  

a navrhujú jeho vyradenie a následné zošrotovanie,        

- nedoporučujú odkúpenie budovy bývalej lekárne na Ul. Ď.  

Langsfelda za cenu ponúkanú MFN najmä preto, že  nie je známy  

zámer na využívanie tohoto objektu,  

- nedoporučujú odpustenie MP s. r. o. Tatranu z predaja alkoholu  

a tabakových výrobkov a za odvoz TKO, 

- Ing. Jarmila Bohušová predsedníčka komisie výstavby ÚP a ŽP  

predložila nasledovné návrhy a stanoviská komisie: 

a/  zabezpečiť v obci evidenciu náhradnej výsadby zelene 

b/ predaj pozemku KN 764/3 o výmere 140 m2   v cene 70,- Sk/m2, 

MUDr. Jozefovi Drimalovi s manž. Milenou Drimalovou obaja 

bytom Martin Exnárova 19, 

c/ zrušiť nájomnú zmluvu Antonovi Majerovi na VP z dôvodu 

vzniknutého susedského sporu v zmysle nájomnej zmluvy, 

d/  nedoporučujú predaj pozemku na nám. SNP firme Martino s. r. 

o. Rbk, 

e/ nedoporučujú umiestnenie nových buniek na v súčasnosti 

prenajatom pozemku Jaroslavovi Jamriškovi na námestí SNP 

z dôvodu  verejného záujmu, a to do doby vyriešenia umiestnenia 

zdravotníckych ambulancií v obci. 

                  - Prednosta OcÚ predložil žiadosť na otváracie hodiny  

                  v novootvorenom BISTRE -  CÍBERE na sídl. Prefa: 

pondelok – piatok od 10,00 do 23,00 hod.  

sobota   od 8,00 do 24,00 hod., 

nedeľa   od 8,00 do 22,00 hod. – k predloženému návrhu nemal   

                 nikto pripomienky. 

- Starosta Ing. Milan Rybár informoval, že na vojenskej strelnici  

v mesiaci máji sa neuskutočnia cvičné  streľby pretože Urbárska 

spoločnosť Turany s nimi nesúhlasila pokiaľ si vojsko nezaplatí 

nájomné za prenájom strelnice. 

- Starosta obce informoval, že obec získa zo Švajčiarska 6,3 mil. Sk 

na úpravu potoka, spevňovať sa bude aj protipožiarna nádrž a malá 

nádrž pri Skale. V súčasnosti sa pripravuje projektová dokumentácia. 



Začiatok výstavby kanalizácie v obci sa odďaľuje z dôvodov 

problémov vysporiadania tendrovej dokumentácie. 

- Zasadnutia OZ sa zúčastnil občan Miloš Milec, ktorý si myslí, že 

parcela č. 101/34 na ktorej je postavená bytovka č. p. 965 bola v roku 

1994 nájomníkom obcou neoprávnene odpredaná. Domnieva sa, že 

je stále vlastníkom tejto parcely.  

Starosta obce mu doporučil, aby si svoj nárok na pozemok 

uplatňoval prostredníctvom súdu. 

 

      Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracovala  členka návrhovej komisie – poslankyňa Ing. Mgr. Janka 

Bednáriková. 

 

          Hlasovania za prijatie uznesenia sa zúčastnilo 11 poslancov Ing. Mgr. 

Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, 

Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. 

Igor Miert,  Ján Očka a Ján Zubček,  ktorí  boli za jeho prijatie.  

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

I. Overovateľ:  Ing. Jarmila Bohušová 

 

II. Overovateľ: Ing. Ján Jamriška  

 

 

 

 

                Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

                   prednosta OcÚ                        starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

  

 



 

Z á p i s n i c a 

zo 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 19. júna 2003 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

         4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

 5. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

 9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 

  

 Hostia:   

          1.  Henrich Schmidt 

2. Dušan Trenčák 

3. Karol Klein 

4. Viera Schneiderová 

5. Ivan Borič 

6. Peter Slobodník 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli včas pozvaní. Skonštatoval, že všetci  11 poslanci OZ sú prítomní a  

zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení 

uznášania schopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ing. Eva Bencová 

          2. Ján Očka 

 

 



Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

1.  Dušan Malko  

2. Ondrej Majtáň 

3. Ján Zubček 

 

Program:  

1.  Kontrola plnenia uznesení 

2.  Petícia za zmenu trasy diaľnice prechádzajúcej cez obec Sučany 

3. Poradovník na prideľovanie obecných nájomných bytov 

4. Záverečný účet obce za rok 2002 

5. Ročné správy o výsledkoch finančných kontrol – obec, prevádzkáreň, 

ZŠ 

6. Správy o činnosti Tatran s. r. o. a RZ Plutva s. r. o. 

7. Požiarny štatút obce, zariadenie jednotky obecného hasičského zboru, 

menovanie strojníka a preventivára obce 

8. Rôzne 

9. Návrh na uznesenie 

 

K bodu 1.   Kontrolu uznesenia uskutočnil starosta obce:   

- rokoval s riaditeľom SPP o prenájme alebo odpredaji ich 

prevádzkovej budovy v našej obci pre zdravotnícke ambulancie ktorý 

sa vyjadril, že prenájom by prichádzal do úvahy až na budúci rok, 

o predaji zatiaľ sa nerozhodli, 

- generálnemu biskupovi ev. a. v. cirkvi bol napísaný list o doriešenie 

problému zdravotníckych ambulancií - tento zatiaľ neodpovedal 

- Povodie Váhu nie je vlastníkom pozemku za Ul. hrabinskou kde sa 

vytvárajú čierne skládky, žiadosť o ich likvidáciu bude daná 

vlastníkovi pozemku,  

- ZO KROS Sučany splnil dané podmienky a úlohy  na povolenie 

zriadenia motokrosovej dráhy, vytipovaný pozemok zakúpil 

M.Káčer, s týmto súhlasili susední vlastníci energetici a poľovníci  

 

K bodu 2.  Rokovania OZ sa zúčastňujú ako prizvaní hostia – iniciátori petície  

                  ktorou podpísaní obyvatelia obce nesúhlasia s rozhodnutím  

                  Ministerstva dopravy, pôšt a telekomunikácií, aby trasa diaľnice cez  

                  obec bola vedená medzi železnicou a riekou Váh – variantom A1.  

                  Pre túto petíciu sa rozhodli pretože po 1 ¾ roku Slovenská správa  

                  ciest v mesiaci januári t. r. bez udania dôvodu oznámila, že MDPT  

                  určilo pre ďalšiu prípravu a zabezpečovanie variant A1. V mesiaci  

                  marci t. r. petičný výbor požiadal Správu chránenej krajinnej oblasti  

                  Veľká Fatra štátnej ochrany prírody SR o odborný posudok riešenia  

                  a v júni požiadali MDPT o prehodnotenie a zmenu rozhodnutia  

                  o realizácii variantu A1. Prekvapujúca pre nich bola písomná  



                  odpoveď MDPT z ktorej vyplýva, že záverečným rozhodnutím  

                  o situovaní diaľnice bude až právoplatné územné rozhodnutie, ktoré  

                  bude musieť byť v súlade s územno plánovacou dokumentáciou obce  

                  pričom už v súčasnosti prebiehajú geodetické zameriavania pri  

                  železničnej stanici. Petičný výbor v mene občanov a ďalších  

                  inštitúcií ktoré sú za variant poza Bukovinu, žiada OZ a vedenie  

                  obce, aby k celej problematike zaujali stanovisko keďže je to podľa  

                  vyjadrenia MDPT v ich kompetencii. 

                  K uvedenému diskutovali Ing. Jarmila Bohušová, MUDr. Eva  

                  Konvitová, ktoré tiež navrhujú verejné prerokovávanie jednotlivých  

                  trás vzhľadom na informáciu z MDPT SR.  

 

K bodu 3. Návrh poradovníka na prideľovanie novopostavených obecných  

                 nájomných bytov ktorý mali poslanci k dispozícii a tvorí prílohu  

                 zápisnice  zostavila komisia na prideľovanie bytov  a doporučuje  

                 pridelenie trojizbového bytu mimo poradia Milanovi Ondrušovi a dva  

                 jednoizbové byty mimo poradia  Emilovi Facunovi a Emílii Bellovej  

                 pretože menovaní sa angažujú v obci na verejnoprospešnom a  

                 spoločenskom živote. 

                 Na obsadenie bytu na Ul. 29. augusta 101 komisia zostavila  

                 poradovník a na prvom mieste je Viliam Kľučka, ktorému ho  

                 doporučuje prenajať. 

                 Za tieto návrhy hlasovalo 10 poslancov /Ing. Mgr. Janka  

                 Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila  

                 Bohušová, Ing. Ján Jamriška,  Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor  

                 Miert,  Ján Očka a Ján Zubček/ MUDr. Eva Konvitová sa zdržala  

                 hlasovania. 

 

K bodu 4. Predložený záverečný účet obce za rok 2002 /viď príloha/ spracovala  

                 hlavná kontrolórka obce B. Balková a navrhla OZ tento schváliť bez  

                 výhrad. Ďalej v skratke oboznámila OZ s obsahom a výsledkami  

                 svojej práce a výsledkoch kontrol na obci, prevádzkárni a ZŠ SNP za  

                 obdobie od 1. 1. 2002 do 20. 5. 2003. 

        Uvedené správy prijali poslanci bez pripomienok. 

                 Správa nezávislého audítora   o hospodárení obce za rok 2002 tvorí  

                 prílohu zápisnice. 

 

K bodu 5. - Ing. Peter Belica informoval o činnosti komisie správy majetku  

                 a finančno ekonomickej, a o stanovisku k záverečnému účtu obce 

                 a zmenám rozpočtu, 

- prednosta OcÚ  spracovaný rozpočet ešte poslancom priblížil  

a zdôvodnil jednotlivé zmeny a potrebu rozpustenia zákonnej rezervy 

na použitie na výstavbu bytov z dôvodu zvýšenia DPH, 



                  - MUDr. Eva Konvitová predsedníčka komisie sociálno zdravotnej  

                  školstva a mládeže tlmočila stanovisko zo zasadnutia komisie  

                  ohľadom schvaľovania žiadostí na úľavy MP za odvoz odpadu. 

                  Komisia navrhuje upraviť VZN  ktoré by riešilo podmienky   

                  Priznávania úľav občanom. Komisia prerokovávala žiadosti občanov  

                  o sociálnu pomoc a navrhla Jánovi Hanáčkovi a Marte Ličkovej po  

                  2  tis. Sk, Anne Facunovej navrhla 500,- Sk ako jednorázové  

                  sociálne výpomoci. Potom informovala  o návšteve obce Trstice  

                  ktorú absolvovala so svojím manželom a MUDr. Ivetou Trnovskou  

                  na základe šotu v televízii, si vybudovali areál s domom  

                  opatrovateľskej služby, zdravotné stredisko a majú aj vlastnú sanitku. 

                  Toto dáva do pozornosti celému OZ a vedeniu obce. 

- Komisia výstavby ÚP a ŽP pod vedením predsedníčky Ing. 

Jarmily Bohušovej  sa zaoberala: zaobstarávaním územného plánu 

obce, vytipovali stavebné pozemky pre výstavbu zdravotného 

strediska a to  pred RKD alebo v záhrade Praktiku. Myslia si, že by 

bola vhodná parcela aj za robotníckym domom, ale tieto pozemky 

nie sú vo vlastníctve obce. K vedeniu diaľnice cez obec doporučujú 

variant A1, t. j. medzi železničnou traťou a Váhom. Navrhujú OZ  

prijatie uznesenia o zastavenie predaja pozemkov Pod Skalou pokým 

nebude spracovaná ÚPD a nesúhlasí s odpredajom pozemkov KN 

389, 377/2 a 377/8. Ďalej doporučujú odpredaj pozemku 1516/197 

o výmere 58 m2 za cenu 20,- Sk/m2 Ing. Ivanovi Holubovi s manž. 

a predaj pozemku KN 1342/6 o výmere 305 m2 Ivanovi Komentovi 

a zároveň odkúpenie od neho parcely KN č. 1375/2 o výmere 277 

m2, pričom oba pozemky sú v cene 3,-Sk/m2. 

Ivan Koment si dáva podmienku, aby obec zabezpečila 

namontovanie zábran na oplotenie futbalového ihriska a že na 

predávanej parcele nebude v budúcnosti umiestnený kontajner na 

odpad. 

Za predaj parciel Ing. Ivanovi Holubovi s manž. a Ivanovi 

Komentovi dal hlasovať zástupca starostu. Všetci prítomní poslanci 

s tým jednomyseľne súhlasili. Za odkúpenie pozemku od Ivana 

Komentu boli všetci prítomní poslanci. 

- Ing. Igor Miert povedal, že činnosť komisie kultúry a športu 

v 1.štvrťroku 2003 bola poslabšia. Niekoľko plánovaných akcií sa 

nepodarilo uskutočniť. Zabezpečili stavanie mája a podieľali sa na 

oslavách MDD. V mesiaci septembri plánujú uskutočniť výstavu 

ovocia a ručných prác, spolupracujú s redakčnou radou NSZ 

a podieľajú sa na príprave monografie obce.  

- Ing. Ján Jamriška predseda komisie obchodu a služieb a CR 

hovoril o návrhu svojich členov na dobudovanie športových aktivít 

na PLUTVE a na prilákanie väčšieho počtu zákazníkov. 



K bodu 6. - Správu o činnosti RZ Plutva s. r. o. podal prednosta OcÚ  

                 a skonštatoval, že výsledky oproti predchádzajúcemu obdobiu sú  

                 lepšie. Ing. Eva Bencová navrhla, aby tu boli opravené pinpongové  

                 stoly, vybudovaná viacúčelová betónová plocha, plážové kúpalisko,  

                 pre malé deti preliezačky a poriadali sa rôzne akcie na pritiahnutie  

                 miestnych zákazníkov. 

- Správu o činnosti Tatranu s. r. o. predložil konateľ D. Malko 

a tvorí prílohu zápisnice. Podľa neho dve s. r. o. v obci 

a s niektorými rovnakými aktivitami je zbytočná konkurencia pretože 

obe sú so 100 % účasťou obce. Športový dom je v havarijnom stave, 

majú problémy s elektrickou inštaláciou a vykurovaním.  

K uvedenému diskutovali: prednosta OcÚ – sú dve možnosti na 

lepšie ekonomické výsledky a to zvyšovanie tržieb a  znižovanie 

nákladyov. Podľa Ing. Petra Belicu majú veľké náklady na mzdy, 

Ing. Eva Bencová  navrhla urobiť zo ŠD internát pre študentov 

gymnázia za sponzorskej pomoci ich rodičov. 

 

K bodu 7.  Požiarny štatút obce spracovaný na vlastné podmienky v zmysle  

                  platnej legislatívy prijali poslanci bez pripomienok. 

                  Starosta obce predložil návrh na zriadenie obecného hasičského  

                  zboru a za jeho členov menuje: Petra Bellu, Ivana Frolu, Jána  

                  Mihálika, Jaroslava Belana, Jána Čičerina, Maroša Pavelicu, Róberta  

                  Húdryho a Ivana Kubáňa. Do funkcie strojníka obecného hasičského  

                  zboru zaraďuje Petra Slovíka, za preventivára požiarnej ochrany  

                  Romana Bukového a za vedúceho kontrolnej skupiny na  

                  vykonávanie preventívnych protipožiarnych kontrol Petra Bellu. 

                  Zástupca starostu D. Malko dal hlasovať za predložené návrhy. 

                  10 poslancov Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing.  

                  Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej  

                  Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert,  Ján Očka     a Ján Zubček,   

                  boli za jeho prijatie. Ing Jarmila Bohušová sa hlasovania zdržala. 

 

K bodu 8.  – Kolkárske družstvo žien TJ Tatran Sučany získalo  titul „Majster 

                  Slovenska r. 2002“. V zmysle VZN obce im prináleží udelenie       

                  ocenenia „Cena obce Sučany“ a finančná odmena 5 tis. Sk -              

                  informoval prednosta OcÚ.  

- Hráčka Tatranu kolkárskeho družstva Klaudia Pivková získala 

titul majsterky sveta za čo jej ako povedal prednosta OcÚ tiež patrí 

ocenenie „Cena obce Sučany a finančná odmena 5 tis. Sk. 

Za tieto dva návrhy dal hlasovať zástupca starostu D. Malko. 

Hlasovania sa zúčastnilo všetkých 11 poslancov a jednomyseľne 

s oboma návrhmi súhlasili. 

- Z dôvodu neopraviteľnosti cisternového vozidla IFA W50CA/F 



MT 193 AO navrhol prednosta  jeho vyradenie a rozobratie na 

náhradné diely. Ďalej navrhol vyradenie a následný odpredaj 

multikáry za  minimálnu cenu 10 tis.  Sk tiež z dôvodu jeho 

opotrebovania a neopraviteľnosti.  Zástupca starostu D. Malko dal 

hlasovať za tieto návrhy a všetci 11 prítomní poslanci s tým 

jednomyseľne súhlasili 

- Ing. Vladimírovi Plžikovi a Mgr. Viliamovi Frolovi končí 

členstvo v správnej rade GBS-u, kde zároveň Ing. Vl. Plžik je aj 

predsedom. Na miesto  nich treba menovať už len jedného člena. 

Poslanec Ján Očka navrhol, aby Ing. Vl. Plžik bol naďalej členom 

správnej rady neinvestičného fondu Dialóg a následne jej predsedom. 

Za tento návrh hlasovali prítomní 11 poslanci a jednomyseľne s ním 

súhlasili. 

- Ing. Plžik informoval, že Biblická škola Martin je výlučným 

majiteľom budovy na Ul. Partizánskej 25 /bývalý internát/. Na jej 

rekonštrukciu majú momentálne 14 mil. Sk plánujú začať etapovite  

po poschodiach.  

- Prednosta OcÚ prečítal žiadosť Mgr. Aleny Kamenskej, bytom 

Turany o pôžičku na zaobstaranie bytu. Pripomnul, že obec 

v rozpočte neplánuje s poskytnutím pôžičky na bytové účely a tobôž 

nie cudzím občanom. S týmto súhlasili aj všetci prítomní poslanci.  

- Ďalej prednosta OcÚ predložil žiadosť Andrei Káčerovej na 

odkúpenie pozemku z parcely KN 2100/13 o výmere 600 m2 na 

podnikateľské účely. Komisia výstavby, ÚP a ŽP nedoporučuje tento 

predaj uskutočniť, lebo časť plochy by zasahovala do obecného 

parku. Zástupca starostu dal o tomto predaji hlasovať. Všetci 11 

poslanci sa stotožňujú s názorom komisie a nesúhlasia s odpredajom 

pozemku.  

- Odborová organizácia Vodnej elektrárne Sučany žiada obec 

o odpredaj sociálneho zariadenia na tenisových kurtoch pri VE. 

Starosta obce navrhuje vymeniť ho za pozemok slúžiaci ako 

parkovisko pri kúpalisku, s čím všetci prítomní poslanci súhlasia.  

- Poslankyňa Ing. Jarmila Bohušová  vzhľadom k tomu, že rokovania 

OZ trvajú do neskorých hodín navrhuje, aby sa konali častejšie 

a kratšie, teda 1 x mesačne. Proti tomuto nik nenamietal. 

- Ing. Eva Bencová navrhla nasledovné zloženie obecnej školskej 

rady:  za ZŠ Mgr. Marta Lamošová, za MŠ Oľga Gallová, Silvia 

Zacharová, Miroslav Lauček, Martin Rybár, Silvia Pálešová, Alena 

Muchová, Mgr. Alena Mrenicová, Mgr. Lenka Babčová, Mgr. 

Daniela Starke a za OcÚ Elena Borsíková  

- Ing. Eva Bencová informovala, že v základnej škole je cca 30 

žiakov s poruchami, pre ktorých by malo byť vytvorené miesto 

špeciálneho pedagóga. Starosta obce odpovedal, že požiadať 



o povolenie zriadenia takejto triedy musí ZŠ na ministerstve školstva 

a obec túto   požiadavku doporučí.  

- Ing. Peter Belica požiadal o zabezpečenie vyčistenia 

kanalizačných šácht na MK - v okolí jeho bydliska  sú  zanesené. 

- Dušan Malko informoval, že neregistrovaní hráči v kolkoch t. r. 

hrali turnaj  v Trstenej, kde bolo zúčastnených 10 družstiev 

a družstvo obce Sučany vyhralo už po druhý krát. 

- Starosta navrhol, aby obec odkúpila byt na Ul. 29. augusta 101 od 

Oľgy Turčányovej za cenu znaleckého posudku.  S týmto návrhom 

súhlasili všetci prítomní poslanci. 

 

 Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracoval  člen návrhovej komisie – poslanec Dušan Malko. 

          Hlasovania za prijatie uznesenia sa zúčastnilo 11 poslancov Ing. Mgr. 

Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, 

Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. 

Igor Miert,  Ján Očka a Ján Zubček,  ktorí  boli za jeho prijatie.  

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

I. Overovateľ:  Ing. Eva Bencová 

 

II. Overovateľ: Ján Očka  

 

 

 

Ing. Vladimír Plžik                   Ing. Milan Rybár 

   prednosta OcÚ                                  starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Z á p i s n i c a 

zo 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 17. septembra 2003 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

          4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

 5. MUDr. Eva Konvitová 

 6. Ondrej Majtáň 

 7. Dušan Malko 

 8. Ing. Igor Miert 

          9. Ján Očka 

        10. Ján Zubček 

 

Ospravedlnený: Ing. Ján Jamriška 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli včas pozvaní. Skonštatoval, že z celkového počtu 11 poslancov OZ je 

prítomných 10 poslancov  a  zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 

Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

          2. Ing. Peter Belica  

 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

      1.  Ing. Eva Bencová  

          2.  Ing. Jarmila Bohušová 

      3.  Ján Očka 

 

          Program:  

 

          1.  Kontrola plnenia uznesení 

      2.  Všeobecne  záväzné nariadenie o niektorých podmienkach držania  



           psov 

3.  Všeobecne záväzné nariadenie o spôsobe určenia úhrady, o výške  

     úhrady a spôsobe platenia úhrady za opatrovateľskú službu v obci   

     Sučany 

4. Petícia za urýchlenú rekonštrukciu letného kúpaliska PLUTVA 

5. Správy o činnosti komisií 

6. Rôzne 

7. Návrh na uznesenie 

 

Mimo plánovaných bodov rokovania zaradil starosta obce na úplný 

začiatok žiadosť firmy Benelux Martin na odkúpenie budovy kolkárne zo dňa 3. 

9. t. r. Táto firma je hlavným sponzorom kolkárskeho oddielu. Starosta obce 

predstavil jej riaditeľa Ing. Bendíka a odovzdal mu slovo.   

     Ing. Bendík pozdravil prítomných. Povedal, že v m. r. na celkových 

nákladoch ktoré boli na kolkársky oddiel - 400 tis. Sk jeho firma sa podieľala  

200 tis. Sk. A tento rok, ak kolkársky oddiel bude hrať európsku ligu budú 

potrebné ešte väčšie výdavky. Je potrebné vymeniť kolkársku techniku, ktorá 

stojí cca 2 mil. Sk. Súčasné vybavenie je už opotrebované a jeho životnosť je 

ešte maximálne 2 roky. Ochotný je investovať do obnovy resp. výmeny 

kolkárskej techniky, ale len ak to bude majetkovo vysporiadané. Kolkáreň bude 

slúžiť pôvodnému účelu  a obec by sa len zvýraznila kolkárskou činnosťou. 

   Potom nasledovala diskusia:  

- starosta obce prečítal stanovisko FO ktorý žiada, aby pri predaji sa na nich 

pamätalo a mali zachované doterajšie priestory,   

- Ing. Jarmila Bohušová navrhuje, aby sa k možnému predaju vyjadrila aj TJ    

Tatran, aby v zmluve bolo zakotvené zachovanie predmetu činnosti na 10 rokov, 

- podľa prednostu OcÚ  je podmienka na 10 rokov málo, 

- Ing. Eva Bencová sa pýtala, či by potom kolkáreň slúžila aj verejnosti,  

- Ing. Peter Belica – pre krátkosť času zatiaľ žiadosť nebola prediskutovaná 

v komisii správy majetku a finančno ekonomickej, preto ešte nedávajú svoje 

stanovisko.  

     Odpovedal Ing. Bendík - ochotne sa zaviažu aj na viac rokov, že tam 

zachovajú kolkáreň a bude prístupná aj verejnosti. Nemienia tu budovať 

ubytovňu pre širokú klientelu, ale len pre účastníkov turnaja. Predtým však, by 

museli vybudovať šatne. Sú ochotní dohodnúť sa aj s inými športovými 

oddielmi ktoré využívajú priestory kolkárne, ale v prvom rade pre nich budú 

kolky.  

- Hlavná kontrolórka pripomína poslancom, že do splynofikovania budovy sa  

v m. r. investovalo 800 tis. Sk a firma Benelux ponúka 500 tis. Sk - čo je veľmi 

málo.  

- Kolkársky oddiel podľa jeho predsedu Ondruša vidí svoju existenciu 

v rekonštrukcii kolkárskej dráhy. Stolnotenisový oddiel podľa neho treba 

umiestniť do základnej školy a ušetrené výdavky ktoré sú v kolkárni na energie   



treba dať škole. FO by riešil tak, že zo získaných finančných prostriedkov 

z predaja kolkárne by sa dali postaviť šatne a rozhlasovňa.  

     Starosta obce ukončil diskusiu s tým, že o predaji kolkárne sa na terajšom 

zasadnutí OZ nerozhodne. Najprv si vyžiada stanovisko stolnotenisového 

oddielu, komisie kultúry a športu, komisie správy majetku a finančno 

ekonomickej, výstavby ÚP a ŽP, prípadne ďalších zainteresovaných strán a to 

do budúceho zasadnutia OZ.  

  

     K bodu 1. Uznesenie z predchádzajúceho OZ bolo splnené. 

 

 K bodu 2. K návrhu všeobecne  záväzného nariadenia o niektorých  

                          podmienkach držania psov, ktoré tvorí prílohu zápisnice       

                          nemali poslanci žiadne pripomienky. 

                         Zástupca starostu dal hlasovať za jeho prijatie. Hlasovania sa        

                         zúčastnilo 10 prítomných poslancov /Ing. Mgr. Janka  

                         Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing.  

                         Jarmila Bohušová, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň,  

                         Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka, Ján Zubček/  

                         a bez pripomienok jednomyseľne súhlasili s predloženým  

                         návrhom. 

 

K bodu 3. Prijatie Všeobecne záväzného nariadenia o spôsobe určenia  

                         úhrady, o výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za  

                         opatrovateľskú službu v obci Sučany zdôvodnil prednosta  

                         OcÚ. Poslanci k tomuto návrhu nemali žiadne pripomienky  

          a všetci prítomní ho jednomyseľne odsúhlasili. 

          Ďalej prednosta OcÚ predložil požiadavky občanov - Marty  

          Jamborovej, Ondreja Pišoju a Rudolfa Šadibola na  

           poskytovanie opatrovateľskej služby, čo je v zmysle platnej  

           legislatívy - poslanci toto zobrali na vedomie. 

 

K bodu 4. Prednosta OcÚ informoval, že petičný výbor za  urýchlenú  

rekonštrukciu letného kúpaliska  doručil petíciu občanov  na 

obecný úrad.  

Obec žiaľ nemá podľa projektovej dokumentácie potrebných  

30 mil. Sk na túto rekonštrukciu. Z plynofikácie máme  

k dispozícii 6 mil. Sk a od peňažného ústavu môžeme získať  

maximálne 5 miliónovú pôžičku, preto sa musia hľadať 

ďalšie finančné zdroje. 

Starosta   obce povedal, že pôjde za projektantom získať 

informáciu, či by sa nedalo kúpalisko rekonštruovať 

etapovite a má cieľ získať na to finančné prostriedky. Zatiaľ 



na PLUTVE treba vyvíjať aktivity na získavanie zisku a 

dobudovať existujúce plochy na športové vyžitie klientov. 

S návrhom starostu sa stotožňuje aj hlavná kontrolórka. 

 

K bodu 5. Správy o činnosti jednotlivých komisií od posledného 

zasadnutia OZ predniesli ich predsedovia: 

 Ing. Jarmila Bohušová - občania sú málo informovaní 

o pripravovanej výstavbe   verejnej kanalizácie v obci a preto 

navrhuje, aby starosta obce zvolal verejné zhromaždenie 

občanov, kde by o nej získali podrobnejšie informácie 

o podmienkach pre napojenie rodinných domov. 

            - Naďalej pretrvávajú sťažnosti občanov z Ul. Mierovej na                                  

                              zápach z existujúcej verejnej kanalizácie odvtedy, ako bola na 

                              ňu napojená obec Turany. 

            - Kontajnery na zber skla sú poškodené, preto je zbytočné, že                 

                               sú i naďalej rozmiestnené v obci. 

- V obci je veľa zaburinených pozemkov najmä pri 

neobývaných domoch, preto komisia výstavby, ÚP a ŽP  

navrhuje na jej likvidáciu využiť nezamestnaných občanov 

zaradených do programu udržiavania pracovných návykov. 

- Podporujú zámer firmy Auto Martin a. s. na výstavbu        

priemyselných objektov v západnej časti katastra obce medzi  

prístupovými komunikáciami k Volswagenu. 

    - Komisia výstavby, ÚP a ŽP navrhuje aktualizovať cenník     

predaja pozemkov v obci. 

- Prejednávali žiadosť firmy VaW na odkúpenie 2/3 podielu       

pozemku KN 1378 o výmere 498 m2 a doporučujú odpredaj 

za cenu 300,- Sk/m2 - za  tento návrh dal zástupca starostu 

hlasovať. Za predaj a navrhovanú cenu hlasovali Ing. Mgr. 

Janka Bednáriková, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila 

Bohušová, Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján Zubček. Proti 

predaju boli Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Peter Belica 

a MUDr. Eva Konvitová. 

- Ľubicá Halienová ktorá žiada o predaj 81 m2 pozemku KN  

1769/11 na ktorom má postavený rodinný dom - tento predaj  

ohlasovalo 10 prítomných poslancov /Ing. Mgr. Janka  

Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing.  

Jarmila Bohušová, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň,  

Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján Zubček/. 

- Stanislav Dubovec chce odkúpiť pozemok od obce pri  

predajni potravín na sídlisku Malý diel ktorý mieni oplotiť,  

pretože mu deti okolitých domov znehodnocujú jeho budovu.  

Komisia nedoporučuje pozemok predať, pretože je to jediné  



miesto pre deti na hranie. Navrhujú budovu chrániť  

pohľadovým múrom. Poslanci sa jednomyseľne s návrhom    

komisie stotožňujú. 

- Štefan Budoš požiadal o odpredaj chodníka za jeho domom,  

ktorý slúži ako prechod na Ul. 29. augusta. Komisia predaj 

nedoporučuje. Aj OZ sa jednomyseľne stotožnilo s návrhom 

komisie – pozemok KN 571 neodpredať. 

- MUDr. Dalibor Darmo žiada o odpredaj pozemku KN  

2930/11 o výmere 311 m2. Komisia doporučuje odsúhlasiť 

jeho predaj za podmienky, že žiadateľ vykoná opatrenia na 

technicky nevyhovujúcej stavbe pri tomto pozemku. Prítomní 

členovia OZ s tým jednomyseľne súhlasili. 

- Štefan Budoš opätovne žiada o odpredaj pozemku KN 

2100/96 pod garáž. Kúpnu cenu 1400,- Sk zaplatil 9. 3. 1995 

na Pošte Martin pod podacím číslom 14695. Kúpna zmluva 

doposiaľ nebola vyhotovená. Všetci prítomní poslanci 

potvrdzujú predchádzajúce uznesenie OZ z roku 1995 

a súhlasia s predajom pozemku Štefanovi Budošovi za  cenu 

20,-/Sk m2. 

- Pavol Rizman žiada odpredaj pozemku KN 1644/1. 

Komisia  zatiaľ nepreverila či bude potom možný prístup 

k obecným pozemkom, preto žiada čas na preverenie 

skutkového stavu. 

- Michal Tomka žiada súhlas na zmenu užívania priestorov 

z predajne potravín na Štiavnickej ceste 401/33 na kaviareň 

CENTRAL a jej prevádzkovanie podľa predloženého návrhu. 

Zástupca starostu dal o tomto hlasovať. Hlasovania sa 

zúčastnilo 10 prítomných poslancov a jednomyseľne 

s návrhom súhlasili. 

Ing. Peter Belica - komisia správy majetku a finančno 

ekonomická sa zaoberala výsledkami hospodárenia obce, s. r. 

o. Tatran a s. r. o. Plutva a skonštatovali, že obe s. r. o. 

nevykazujú zisk. Navrhujú prijať uznesenie, aby konatelia 

predložili komisii do 15. 10. t. r. ich reálny podnikateľský 

zámer ekonomického prínosu na druhý polrok t. r. 

a výhľadovo  na dva nasledujúce roky. 

- Skonštatovali, že rozpočet obce  je zostavovaný v súlade so  

zákonom. 

- Na zasadnutí komisie mali prítomnú hlavnú kontrolórku 

obce, ktorá ich informovala o svojej činnosti a požiadala, aby 

predseda komisie sa zúčastňoval spolu s ňou kontrólnych 

akcií v pohostinských zariadeniach obce. O tomto dal 

hlasovať zástupca starostu. Všetci prítomní 10 poslanci 



súhlasia, aby Ing. Peter Belica spolu s hlavnou kontrolórkou 

obce vykonával kontrolu v reštauračných zariadeniach. 

- Komisia správy majetku a finančno ekonomická navrhuje, 

aby sa odpísala pohľadávka Ing. Ladislava Petráša vo výške  

56 328,- Sk pretože je nedobytná. Zástupca starostu požiadal 

poslancov o hlasovanie, za odpustenie pohľadávky hlasovalo 

všetkých 10 prítomných poslancov. 

Ing. Igor Miert – na komisiu kultúry a športu si prizvali 

Milana Marčeka, ktorý navrhuje zriadiť v obci detský 

folklórny  súbor ktorý by mohol nacvičovať v priestoroch 

starej PLUTVY a zriadiť vo veľkom bazéne na kúpalisku 

amfiteáter na poriadanie akcií. Radi by uvítali spoluprácu 

s RŠ ZŠ SNP. 

- V termíne konania sučianskeho jarmoku plánujú  

v robotníckom dome uskutočniť výstavu ovocia a ručných 

prác. 

- Schválili text obecnej kroniky za rok 2002. 

- Navrhujú zakúpiť do robotníckeho domu klavír. 

  MUDr. Eva Konvitová – predsedníčka komisie sociálno  

zdravotnej, školstva a mládeže informovala o pripravovaných 

stavebných úpravách v budove budúcej opatrovateľskej 

služby. 

- Nesúhlasí, aby všetky žiadosti o zníženie za odvoz TKO 

boli   odstupované tejto komisii, ktorá môže riešiť občanov 

sociálno odkázaných. Žiadosťami občanov ktorí tvrdia, že 

netvoria žiadny odpad nech sa zaoberá komisia výstavby, ÚP 

a ŽP. 

- Komisia navrhuje formou združenia finančných 

prostriedkov našej obce a okolitých spádových obcí, 

miestnych podnikov a podnikateľov zakúpiť prístroj EKG. 

- Komisia odobrila návrh VZN o poskytovaní opatrovateľskej 

služby a o úhradách za opatrovateľskú službu. 

 

   Starosta obce doplnil predsedníčku o ďalšie informácie -   

Biblická škola Martin plánuje t. r. preinvestovať na etapovitej 

rekonštrukcii budovy 2 mil. Sk,  reálne využitie domu 

opatrovateľskej služby sa plánuje o 2 roky. Biblická škola 

Martin žiada od obce jedného člena do Správnej rady 

Strediska Evanjelickej diakónie ECAV na Slovenskú, ktorá 

bude mať sídlo v našej obci. 

OZ navrhuje na tento post starostu Ing. Milana Rybára. 

Všetci 10 prítomní poslanci s tým súhlasili.  

 



Ing. Vladimír Plžik ako predseda komisie na prideľovanie 

sociálonych bytov predložil návrh na pridelenie 3 izbového 

obecného bytu na Ul. tehelnej Jánovi Tkáčovi. Všetci 10 

poslanci, ktorí boli prítomní s tým súhlasili. 

- o prenájom bytu na Ul. 29. augusta č. p. 74 požiadala  Dana 

Bongilajová a o jeho predaj Ľubomír Facuna.  

Starosta obce nedoporučuje tento byt prenajať ani predať, 

treba ho nechať ako rezervu. Navrhuje, aby prednosta OcÚ 

preveril do budúceho OZ, či priestory ktoré obýva Dana 

Bongilajová sú v bytovom fonde s prideleným popisným 

číslom a zapísané ako stavba na LV.  

 

K bodu 6.  - Prednosta OcÚ predostrel žiadosť kolkárskeho oddielu  

o finančnú pomoc na účasť vo svetovom pohári, ktorý sa  

uskutoční v českom Blansku, náklady na to sú 30 tis. Sk.  

Navrhuje, aby im obec poskytla 15 tis. Sk. Za tento návrh  

hlasovali prítomní 10 poslanci.  

- Prednosta OcÚ predložil návrh na plat hlavnej kontrolórke  

            obce od 1. augusta 2003 na výšku 1,05 násobku priemernej  

mesačnej mzdy zamestnanca NH SR zaokrúhlenej na  

desiatky korún nahor a upravovaný každým rokom po jej  

zverejnení. Za tento návrh hlasovalo 10 prítomných  

poslancov. 

- Firma RIWERK s. r. o. žiada o zmenu podnájomcu  

reštaurácie Gól, na RIWERK Gól Marta Ďubáková. 

Hlasovaním 10 prítomných poslancov bolo tejto požiadavke 

vyhovené. 

- Prednosta OcÚ pripomenul, že firma RIWERK s. r. o. 

poskytuje teplú stravu futbalovému oddielu s kompenzáciou 

odpustenia poplatkov za alkohol a odpady, táto dohoda sa 

teraz uzatvorí s Martou Ďubákovou za rovnakých 

podmienok. Všetci prítomní poslanci s tým súhlasili. 

- Prednosta OcÚ zdôvodnil potrebu prerozdelenia rozpočtu  

u kapitoly školstva. Všetci prítomní poslanci to odsúhlasili 

bez pripomienok.  

- MUDr. Dušan Baláž žiada od obce súhlas na vykonávanie 

lekárskej praxe v odbore interná medecína 

a gastroenterológia v priestoroch biblickej školy. Všetci 

poslanci to privítali a jednomyseľne to schválili. 

- Ing. Ján Bobuľa požiadal zo zdravotných dôvodov  

o uvoľnenie z funkcie člena Valného zhromaždenia RZ 

PLUTVA s. r. o. Sučany. Na jeho miesto navrhuje komisia 



správy majetku a finančno ekonomická JUDr. Jozefa Petráša, 

čo všetci prítomní 10 poslanci odhlasovali. 

 

 Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracovala  členka návrhovej komisie – poslankyňa  Ing. Eva Bencová. 

 

          Hlasovania za prijatie uznesenia sa zúčastnilo 10 poslancov Ing. Mgr. 

Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, 

MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert,  Ján Očka 

a Ján Zubček. 9 poslanci boli za jeho prijatie a poslanec Ján Zubček sa zdržal 

hlasovania.  

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

 

I. Overovateľ:  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

 

II.      Overovateľ:  Ing. Peter Belica  

  

 

 

 

                 Ing. Vladimír Plžik                   Ing. Milan Rybár 

                    prednosta OcÚ                           starosta obce 

 

    

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 



Z á p i s n i c a 

zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 5. novembra 2003 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

          4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

5. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

 9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Zubček 

 

Ospravedlnený: Ján Očka 

 

Hostia:         Ing. Ivan Zachar 

          Ľubomír Mažári 

                  Milan Ondruš 

      Miroslava Koyšová 

       Elena Koyšová 

   Oľga Demikátová 

   Michal Huber 

   Peter Adamec 

  Michal Skokňa 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli včas pozvaní. Skonštatoval, že z celkového počtu 11 poslancov OZ je 

prítomných 10 poslancov  a  zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 

Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Dušan Malko 

          2. Ján Zubček  

 



 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

      1.  Ing. Ján Jamriška  

          2.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      3.  Ondrej Majtáň 

 

          Program:  

 

          1. Kontrola plnenia uznesení 

      2. Prevod akcií Slovenskej vodárenskej spoločnosti 

      3. Návrh na odkúpenie objektu kolkárne 

      4. Protest prokurátora proti VZN obce Sučany o zákaze používania  

          alkoholických nápojov na verejných priestranstvách 

      5. Hospodárenie obecných s. r. o. PR Plutva a Tatran 

      6. Rôzne 

      7. Návrh na uznesenie 

 

K bodu 1.    Referovali jednotliví poslanci a prednosta OcÚ o tom, ako bolo  

                    splnené uznesenie z predchádzajúceho rokovania OZ: 

- Ing. Jarmila Bohušová: stavebná komisia preverila žiadosť Pavla 

Rizmana na odkúpenie pozemku KN 1644/1–pasienok. Jeho predaj 

doporučuje za cenu 20,- Sk/m2 s podmienkou, že menovaný povolí 

prechod na ďalšiu parcelu obce cez pozemok  ktorý odkúpi od 

Pozemkového fondu. Za tento návrh komisie dal hlasovať zástupca 

starostu. Hlasovania sa zúčastnilo 8 poslancov /Ing. Mgr. Janka 

Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila 

Bohušová, Ing. Ján Jamriška, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ján 

Zubček/ a jednomyseľne návrh odsúhlasili. 

- Prednosta OcÚ zistil, že jestvujúci byt Dany Bongilajovej nie je  

v bytovom fonde, nemá pridelené súpisné číslo a nie je zapísaný na    

  LV. 

- Konateľ s. r. o. Tatran vyhotovil dodatok k nájomnej zmluve s fy  

  RIWERK. 

  - Chýbajúce osvetlenie na Ul. Fatranskej bolo namontované 

  informoval starosta obce. 

  - Ing. Eva Bencová: na spolupráci RŠ ZŠ SNP a komisii kultúry    

  a športu pracujú spolu s jej predsedom Ing. Igorom Miertom, 

- Uložená úloha predsedovi  komisie  na prideľovanie bytov 

vypracovať návrh zmien VZN o prideľovaní obecných bytov 

v zmysle pripomienok poslancov zostáva v platnosti. 

 

K bodu 2.    Starosta obce doporučil prijať uznesenie na prevod akcií Slovenskej  

vodárenskej spoločnosti ktorých celková hodnota je 5 444 mil. Sk  



na našu obec, pre ktorú by z toho pripadlo 0,54 % čo je v zmysle 

rozhodnutia MSPNM SR č. 844 zo dňa 30. 8. t. r. časť 3, kde bol 

podiel akcií a. s. určený a stanovený podľa počtu obyvateľov. 

Jednalo by sa o bezodplatný prevod a obec by znášala poplatky 

spojené s prevodom. 

Za tento návrh dal hlasovať zástupca starostu. Hlasovania sa 

zúčastnilo 8 poslancov - Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter 

Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján 

Jamriška, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ján Zubček a všetci 

jednomyseľne s návrhom odsúhlasili. 

 

K bodu 3.    Žiadosťou firmy Benelux o odkúpenie budovy kolkárne sa zaoberali  

                    jednotlivé komisie. Prednosta OcÚ vyzval ich predsedov,aby podali  

                    informácie o ich stanovisku : 

          - Ing. Peter Belica: touto otázkou sa  zaoberali na komisii správy  

           majetku a finančno ekonomickej dňa 23. októbra t. r. a ponuku p.  

          Bendíka na odkúpenie za 500 tis. Sk považujú za neprimeranú.  

          Prípadný predaj kolkárne by doporučili najmenej za cenu  

          znaleckého posudku. Uviedol, že v prípade ak sa kolkáreň nepredá,  

          treba v rozpočte obce na budúci rok plánovať finančné prostriedky  

          na výmenu kolkárskej techniky a preto treba zvážiť obidva  aspekty. 

  - Ing. Ján Jamriška: komisia obchodu, služieb a cestovného ruchu                                   

  nesúhlasí s odpredajom kolkárne ktorú využívajú aj futbalisti   

  a stolní tenisti a domnievajú sa, že by  chod týchto oddielov  

  bol  narušený. 

  - Ing. Jarmila Bohušová: komisia výstavby, ÚP a ŽP súhlasí s    

  predajom za podmienok zachovania priestorov v budove  aj pre   

  ostatné oddiely ktoré  sú tam, minimálne za cenu znaleckého  

  posudku a za podmienky predkupného práva,  čo by malo byť   

  zakotvené v kúpnej zmluve.  

  - Stolnotenisový oddiel Tatranu Sučany je proti predaju kolkárne, 

  - Futbalový oddiel Tatranu Sučany v prípade predaja kolkárne žiada   

  OZ, aby sa pamätalo na záujmy futbalového oddielu. 

  - Zástupca starostu Dušan Malko dôverne pozná technický stav  

  budovy a technický stav kolkárskej techniky a i napriek tomu sa mu  

  ponúkaná cena javí nízka. Navrhuje v úzkom kruhu obec –  

  kolkársky oddiel a Ing. Bendík  dohovor na možnom odkúpení  

  budovy ale za podstatne vyššiu cenu.  

  - Poslanec Ondrej Majtáň povedal, že na rekonštrukciu kolkárskej  

  techniky by postačovalo 800 tis. Sk a dúfa, že obci sa podarí na    

  tískať financie. 

  - Starosta  povedal, že už získal finančné prostriedky, ale žiaľ  je     



to zatiaľ málo na výmenu kolkárskej techniky, preto navrhuje 

peniaze ktoré sa plánujú na  rekonštrukciu sociálneho zariadenia 

použiť pre kolkáreň. 

- Milan Ondruš predseda kolkárskeho oddielu povedal, že  ak sa  

kolkárska technika neobnoví, kolkársky oddiel sa do 6 mesiacov  

rozpadne. Európsku ligu hrajú načierno, lebo naša kolkáreň nespĺňa   

medzinárodné predpisy, 18 rokov sa nič neopravovalo a žiaden šport   

sa bez správneho a silného sponzora nedá prevádzkovať. Ing.Bendík  

v priebehu 24 mesiacov dal kolkárskemu oddielu 250 tis. Sk.  

Poďakoval vedeniu obce a OZ, že vďaka ich finančnému príspevku 

mohli ísť na európsky pohár.  

Tlmočil prísľub p. Bendíka že:-kolkáreň bude celoročne využívaná, 

         -bude sa hrať kolkárska liga, 

                                                -sprístupnená bude širokým masám,  

                                                  čo v súčasnosti nie je,  lebo techniku  

                                                  si kolkársky oddiel šanuje pre seba. 

                  Podľa neho návrh poslanca O. Majtáňa že na obnovu kolkárskej             

                  techniky stačí 800 tis. je úsporný variant. Pohodový variant je 1 700  

                  tis. Sk.  

- Prednosta OcÚ pripomenul na porovnanie, že obec dala do  

kolkárne v priebehu 2 rokov 1 360 tis. Sk a Ing. Bendík 250 tis.  

- M. Ondruš na to povedal, že Ing. Bendík do kolkárskeho oddielu   

doposiaľ vložil 600 tis. Sk a to beznávratne, 

- Poslanec Ján Zubček súhlasí s predajom kolkárne, ale ponúkaná   

cena je nízka, preto treba spracovať podmienky predaja. 

- Ing. Eva Bencová je za zachovanie kolkárskeho oddielu a aj podľa  

nej je treba dať vypracovať znalecký odhad kolkárne a potom  

vyvolať jednania. 

- Ing. Peter Belica poznamenal, že obec finančne neutiahne  

prevádzku vrcholového športu. 

- Starosta obce rozpravu ukončil s tým, že sa zadá vypracovanie  

znaleckého posudku budovy a potom sa vyvolá jednanie s Ing.  

Bendíkom ak bude mať záujem o jej kúpu aj za vyššiu cenu ako  

ponúkal. Jednania by sa zúčastnili: starosta  obce, prednosta OcÚ  

a poslanci Dušan Malko, Ing. Peter Belica a Ing. Jarmila Bohušová.  

Návrh zmluvy by potom odsúhlasilo obecné zastupiteľstvo.  

Za tento návrh dal hlasovať zástupca starostu. Hlasovania sa    

zúčastnilo 9 poslancov /Ing. Mgr. Janka   Bednáriková, Ing. Peter    

Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján  

Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko,  

Ján Zubček/ a jednomyseľne s ním súhlasili. 

 

K bodu 4.  Na OcÚ bola uskutočnená prokurátorská previerka VZN obce ktorá 



                  zistila, že prijatým VZN obce Sučany o zákaze používania  

                  alkoholických nápojov na verejných priestranstvách sa porušuje  

                  ústava. Preto prednosta OcÚ navrhuje zrušenie uvedeného VZN. 

Za tento návrh hlasovalo 9 prítomných poslancov - Ing. Mgr. Janka    

Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila  

Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej  

Majtáň, Dušan Malko, Ján Zubček a jednomyseľne s ním súhlasili. 

 

K bodu  5. O hospodárení  obecných s. r. o. Tatran a RZ Plutva povedala  

                  hlavná kontrolórka nasledovné: 

-    Tatran-u s. r. o. sa darí v ubytovacej činnosti, zlyháva stavebná  

     a dopravná činnosť. Predpokladá, že do konca t. r. budú  

     hospodáriť so stratou 300 tis. Sk. Doposiaľ obci nevrátili pôžičku  

     400 tis. Sk. Na miestnych poplatkoch dlhujú za alkohol 60 tis. Sk  

     a za odvoz TKO 7 tis. Sk. Prepustená bola jedna pracovníčka  

     z bufetu. 

     Odpovedal konateľ Dušan Malko: v m. r. bola s. r. o. zisková.  

     Tržby za ubytovanie a z bufetu sú dobré. Pôžičku obci vráti  

   v budúcom roku. Podľa neho s. r. o. je životaschopná  

   a v dopravnej  a stavebnej činnosti sa bude maximálne snažiť, aby  

   získal zákazky a vykazovali zisk. Na VZ dal návrh, aby sa v ŠD    

   prerobilo sociálne zariadenie, pretože na jednotlivých    

   poschodiach sú len po 2 spoločné sprchy. Na VZ dostal úlohu  

   spolu s O. Majtáňom získať informácie na znovu postavenie  

   lyžiarskeho vleku v obci čo už aj urobili a keby dostal šancu to  

   zrealizovať verí, že s. r. o. by bola zisková. Žiada obec, aby mu  

   pomohla pri získaní zákazky pri výstavbe kanalizácie v obci. 

- Ing. Belica informoval, že sa na komisii zaoberali  hospodárením 

obecných s. r. o. Kvituje dobré výsledky v ubytovacej činnosti 

a v bufete. Dve obecné s. r. o. v obci boli vytvorené preto, aby sa 

zachovali tie činnosti ktoré už v obci boli, ale za predpokladu že 

budú ziskové. 

- Prednosta OcÚ povedal, že na VZ sa zaoberali otázkou 

zachovávania dopravy ktorú nie je možné prevádzkovať so 

stratou a zdôraznil, že pôžičku treba splatiť do konca t. r. 

- Starosta obce povedal, že na výstavbu kanalizácie bude vypísaný 

medzinárodný tender a subdodávatelia sú obmedzení. 

- MUDr. Eva Konvitová vidí možnosť získania finančných 

prostriedkov pre s. r. o. u eurofondov, preto treba tu hľadať zdroje 

a takto pomôcť s. r. o. 

- Odpovedal prednosta OcÚ, že eurofondy nie sú pre obecné s. r. o. 

- Ďalej pokračovala hlavná kontrolórka a hodnotila hospodárenie s. 

r. o. Plutva. V rokoch 2001 a 2002 vykazovali stratu pretože ešte 



stále prebiehali rekonštrukčné práce na chatkách a dokupovalo sa 

ich vybavenie. V roku 2003 je situácia horšia, doposiaľ vychádza 

hospodárenie so stratou 990 tis. Sk, čo si nemôžeme dovoliť. 

Obci dlhujú na miestnych poplatkoch za alkohol a odvoz TKO za 

minulý a aj tento rok.  

- Odpovedal konateľ Ján Zubček. Stratu v reštaurácii zdôvodnil 

tým, že Plutva v minulosti stratila meno. Na ubytovanie má už 

vypredaný Silvester a začínajú sa presadzovať v Poľsku. Po 

zrealizovaní celého areálu urobí všetko preto aby boli už ziskoví. 

Opýtal sa predsedu ekonomickej komisie ako môžu vedieť, že 

z dvoch stratových s. r. o. spravia jednu ziskovú. 

- Ing. Belica informoval so stanoviskom komisie správy majetku 

a finančno ekonomickej ktorej záver je, že nie je možné ďalej 

fungovať so stratou, preto doporučujú OZ zlúčiť obe s. r. o., a 

vypísať výberové konanie na spoločného konateľa. Zlúčením 

sledujú ekonomizáciu s. r. o.  

- Ing. Jarmila Bohušová porovnávala predložený rozbor tržieb 

a nákladov na ubytovanie u oboch s. r. o. /tvorí prílohu zápisnice/. 

Tatran má menšiu kapacitu a nižšie náklady ako Plutva, ale  má 

vyššie zisky. Podľa nej je to prepad v ubytovaní v Plutve, alebo 

sú to nereálne čísla. Komisia výstavby, ÚP a ŽP sa prikláňa 

k variantu zlúčenia oboch s. r. o.  

- Poslanec Ondrej Majtáň informoval, že spolu s konateľom Tatran 

s. r. o. navštívili organizáciu ktorá sa zaoberá projektovaním 

lyžiarskych vlekov a ich zasnežovaním. Vypočítali im na  plochu 

severnej a východnej časti Čapíka o rozlohe 50 x 600 m a hrúbke 

30 cm náklad 15 mil. Sk. Veľká položka z toho by bola 

vybudovanie prívodu vody. Vypočítali im aj ročné výkony ktoré 

by boli 5 mil. Sk. Vidí v tomto veľký prínos pre obe s. r. o. a nie 

v ich zlúčení. 

- Starosta obce to označil za perspektívne dobrú myšlienku, ale 

finančný náklad by bol ešte väčší o výkup pozemkov a výstavbu 

parkoviska.  

- Podľa hlavnej kontrolórky zlúčením by sa znížil počet 

pracovníkov o 5 a  ušporilo by sa cca 900 tis. Sk.  

- Ing. Igor Miert povedal, že konečný efekt môže byť ešte horší ako 

keď máme dve s. r. o. Navrhuje aby u Tatranu s. r. o. sa  rozbehla 

stavebná činnosť a v Plutve ubytovacia.  

- Ing. Eva Bencová navrhla dve možnosti: 

a/ počkať do konca roka či sa podarí konateľom získať zákazky 

b/ ubytovaciu činnosť pričleniť len jednej s. r. o. 

- Podľa starostu obce je luxus mať v obci dve s. r. o. s podobným  

     zameraním preto požiadal poslancov o hlasovanie ktorého sa  



     zúčastňuje 10 prítomných poslancov. 

     a/  za spojenie oboch spoločností do jednej hlasoval Ing. Peter  

          Belica, proti hlasovali Ing. Igor Miert, Ing. Ján Jamriška  

          a MUDr. Eva Konvitová. Hlasovania sa zdržali Ing. Eva  

          Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ondrej Majtáň, Dušan  

          Malko, Ing. Mgr. Janka Bednáriková a Ján Zubček. 

     b/  pripraviť možnosť zlúčenia oboch s. r. o. a vypracovať  

          ekonomický efekt Tatranu zameraného na stavebnú  

          a dopravnú činnosť a Plutvy na činnosť reštauračnú a 

          ubytovaciu. Za tento variant hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

K bodu 6. -     OV Červeného kríža Martin písomne informoval OcÚ, že naši  

                       občania Oľga Demikátová a Branislav Kottek sú 40 násobní  

                       bezplatní darcovia krvi a získali za to Jánskeho plaketu. Podľa  

                       nášho VZN im prináleží od obce ďakovný list a finančná odmena  

                       2 tis. Sk - informoval prednosta OcÚ. Vyvolaným hlasovaním  

                       všetci prítomní 10 poslanci tento návrh jednomyseľne odsúhlasili. 

- MUDr. Igor Konvit žiada o súhlas vykonávať v obci lekársku 

prax v odbore infektológie so zameraním na tropickú medicínu  

     v priestoroch budúceho domu opatrovateľskej služby a prosí  

     starostu obce o pomoc aby toto zariadil v správnej rade, lebo  

     vedenie Biblickej školy Martin s tým zatiaľ nesúhlasí. Všetci  

     prítomní 10 poslanci súhlasia s vykonávaním lekárskej praxe  

    v obci MUDr. Igorom Konvitom. 

- MUDr. Iveta Trnovská žiada OZ o uvoľnenie z funkcie členky 

komisie sociálno zdravotnej, školstva a mládeže z dôvodu, že 

náplň tejto komisie nespĺňa jej predstavy  a nevidí ďalšie 

konkrétne možnosti svojej realizácie v tejto oblasti v rámci 

pomoci v zdravotníctve. Jej žiadosť zobrali poslanci na vedomie. 

- Starosta obce navrhol vytvorenie komisie na prevenciu 

kriminality a verejného poriadku v zložení: Ján Očka – predseda 

a členovia Peter Slobodník, JUDr. Jozef Petráš Csc. a Vladimír 

Olbert. Za tento návrh hlasovalo 10 prítomných poslancov bez 

pripomienok jednomyseľne. 

- Starosta obce v súlade so zákonom o účtovníctve č. 431/2002 Z. 

z. v znení neskorších predpisov určuje vykonanie riadnej 

inventarizácie všetkých hospodárskych a peňažných prostriedkov 

v majetku obce ku dňu 31. 12. 2003 a navrhuje jednotlivé komisie 

v tomto zložení: 

   centrálnu inventarizačnú komisiu: 

   predseda Ing. Milan Rybár 

   tajomník: Ing. Vladimír Plžik 

   členovia: Ing. Peter Belica, Elena Borsíková, Daniela Ligačová 



   dielčie inventarizačné komisie na vykonanie inventúry v týchto    

   jednotlivých zariadeniach: 

                       Obecný úrad predseda:  JUDr. Jozef Petráš Csc.  

                                   členovia:   Tajana Podhorská, Jaroslav Kapusta,  

                                                                    Anna Ferková 

                       Dokladová inventarizácia účtov, pohľadávok, záväzkov  

                       a pokladne:        Daniela Ligačová, Tajana Podhorská, Eva  

                         Matúšková, 

                       OP, PO         predseda: Ing. Janka Jamrišková 

                                členovia:  Peter Bella, Ján Čičerin, Ján Mihálik 

   BF, VPS, DS   predseda:  Ing. Ivan Bulej 

členovia:  Janka Gejdošová, Magdaléna          

                Hvizdáková, Marcela   Rolková 

   MKS,OK,KD     predseda: Ing. Igor Miert 

   Dom Ď.L.  členovia:  Milan Záborský, Nina Mázorová,  

                                               Marcela Rolková                                               

   ZŠ SNP, ŠJ        predseda:  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

členovia:  Anna Ondrejkovičová,Mgr. Ján Križo,                 

                                                                   Mgr.Tatiana Dolinská,Alena   

                                                                   Muchová 

   MŠ a ŠJ:            predseda: Ing. Ján Jamriška 

                                                 členovia: Gabriela Čechová, Andrea Krčulová,  

                                                                  Milena Burdová 

                       PLUTVA,s.r.o. predseda: Ing. Eva Bencová 

                             členovia: Antónia Pažáková, Maroš Borič 

   Tatran, s. r. o.  predseda: Ing. Jarmila Bohušová  

                                       členovia:  Ondrej Majtáň, Bc. Radovan Maňka,                     

                                                        Eva Matúšková 

                       Ekonomická komisia /v zložení Ing. Peter Belica, Ing. Ivan Bulej,  

                       JUDr. Jozef Petráš Csc. Ing. Bc. Janka Jamrišková a Daniela  

                       Ligačová v zastúpení/ bude  komisiou likvidačnou a škodovou.     

     Všetci prítomní 10 poslanci jednomyseľne s týmto súhlasia. 

- Ing. Jarmila Bohušová žiada, aby už boli novelizované príslušné  

     vnútroorganizačné normy a štatút obce, 

- Prednosta OcÚ informoval, že obec má vysoké nedoplatky za  

     odvoz TKO. Navrhnuté boli pracovníčky OcÚ Elena Borsíková  

     a Janka Gejdošová aby vypracovali návrh na vyriešenie situácie  

     neplatičov za odpad. 

- Ing. Jarmila Bohušová oboznámila OZ o činnosti komisie  

     výstavby, ÚP a ŽP za obdobie od posledného zasadnutia OZ  

     a predložila žiadosti na  odkúpenie pozemkov a doporučenia    

     komisie:  

    a/ po preverení odpredaj parciel Pavlovi Rizmanovi - z pôvodnej  



       parcely pkn 1523 – novovytvorené podľa GP KN 1898/3 – 743  

       m2 a KN 1898/4 – 1231 m2 po 20,-Sk za m2 pre účel zriadenia  

       cesty, so zriadením vecného bremena, 

   b/z pôvodnej pkn č. 2084 odpredaj novovytvorených parciel KN  

      4645/7 152 m2, 4645/5 13 m2, 4645/8 157 m2, 4645/6 19 m2,  

      4551/2 310 m2,4551/2 199 m2 po 20,-Sk m2, 4551/22 46 m2 a  

      4551/23 65 m2 po 70,- Sk/m2 Eve Brodzákovej jedná sa  

      o vysporiadanie užívaných parciel, 

   c/ odpredaj parciel KN 1615/54 o výmere 25 m2 a KN 1516/261   

      o výmere 87 m2 za cenu 20,- Sk/m2 Ladislavovi Chalúpkovi,  

  d/ odpredaj parcely KN 1516/57 Ľubomírovi Mažárimu o výmere  

      180 m2, za cenu 70,- Sk/m2, 

   e/odpredaj parcely 1516/264 o výmere 42 m2 a 1516/265  

      o výmere 55 m2 Petrovi Štefánekovi za cenu 20,- Sk/m2, 

   f/odpredaj parciel 1516/266 o výmere 61 m2 a KN 1516/267  

      o výmere 40 m2 Milanovi Štefánekovi za cenu 20,- Sk/m2, 

  g/ odpredaj parcely KN 1516/260 o výmere 167 m2/20,-Sk m2  

      Rudolfovi Ftáčnikovi, ktorý doplatí len rozdiel vo výmerách  

      podľa aktualizovaného zamerania /v roku 1991 už bola väčšia  

      časť parcely zaplatená/, 

  h/ výkup parcely KN 1516/262 o výmere 22 m2 od Ing. Jarmily  

      Bohušovej a výkup parcely KN 1516/263 o výmere 54 m2 od  

      Petra Štefáneka za cenu 20,- Sk/m2, GP uhradí obec,  

Za predložené návrhy komisie výstavby, ÚP a ŽP dal hlasovať 

zástupca starostu. Hlasovania sa zúčastnilo 10 poslancov  a všetci 

jednomyseľne s predloženými návrhmi súhlasili. 

- MUDr. Eva Konvitová – predsedníčka komisie sociálno 

zdravotnej, školstva a mládeže informovala o navrhnutých 

dávkach sociálnej pomoci občanom ktorí sú v hmotnej núdzi 

a požiadala o schválenie  tých dávok ktoré sú nad 1 tis. Sk: pre 

Ivetu Balážovú 2000,- Sk, Jána Trojáka 2 000,- Sk, Sidóniu 

Toráčovú 1 500,- Sk, Natašu Čonkovú  1500,- Sk, Annu 

Kovaľovú 1 500,- Sk a Vlastu Cickovú 1 500,- Sk.  

     Za predložený návrh komisie sociálno zdravotnej, školstva  

     a mládeže hlasovalo 10 prítomných poslancov a jednomyseľne  

     návrh podporili. 

- Vzhľadom k tomu, že od budúceho roka sa okresné úrady rušia, 

spracovávanie miezd školám a MŠ prechádza z odboru školstva 

na obce. Starosta obce navrhol rozšírenie spoločného obecného 

úradu o 2 zamestnancov na ich spracovávanie.  

- Zmluva s Ekopolisom na odvoz TKO končí, je treba vyhlásiť 

nové výberové konanie informoval prednosta OcÚ. Poslanci 



navrhli do tejto komisie Ing. Vladimíra Plžika, Ing. Petra Belicu, 

Ing. Jarmilu Bohušovú, Ing. Evu Bencovú a Janku Gejdošovú.  

 Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracoval  a prečítal člen návrhovej komisie – poslanec  Ing. Ján Jamriška. 

 

          Hlasovania za prijatie uznesenia sa zúčastnilo 10 poslancov Ing. Mgr. 

Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, 

Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. 

Igor Miert a Ján Zubček a všetci boli za jeho prijatie.  

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

 

I. Overovateľ:  Dušan Malko 

 

II. Overovateľ:  Ján Zubček  

  
 

 

 

                 Ing. Vladimír Plžik                   Ing. Milan Rybár 

                    prednosta OcÚ                           starosta obce 

 

 

 

 

   

  

   

 

     

 

 

 

 

 

 



Z á p i s n i c a 

z 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 15. decembra 2003 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

          4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

6. Ing. Jarmila Bohušová 

7. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

 9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Zubček 

Ospravedlnený: Ján Očka 

 

Hostia:         Helena Mertlová 

          Zdeněk Mertl 

                  Pavel Kowařovský 

       

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli včas pozvaní. Skonštatoval, že z celkového počtu 11 poslancov OZ je 

prítomných 10 poslancov  a  zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 

Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ing. Mgr. Jana Bednáriková 

          2. Ing. Eva Bencová 

 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

      1.  Ing. Peter Belica 

      2.  Ján Zubček 

      3.  Ing. Ján Jamriška  

 

Program: 1. Kontrola plnenia uznesení 



   2. VZN o dani z nehnuteľnosti 

                3. VZN o miestnych poplatkoch 

          4. VZN o poskytovaní dotácií a návratných finančných výpomocí    

                    z rozpočtu  

5. Návrh zmeny rozpočtu obce na rok 2003 

                6. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

7. Správy o činnosti komisií 

                8. Rôzne 

9. Návrh na uznesenie 

 

K bodu 1. Starosta obce skonštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho                

                  zasadnutia OZ zostávajú v platnosti. 

K bodu 2.  Pracovníčka referátu daní a MP Magdaléna Hvizdáková oboznámila  

          OZ s navrhovanými zmenami VZN v zmysle platnej legislatívy. 

            Komisia správy majetku a finančno ekonomická súhlasí  

           s predloženým návrhom - povedal Ing. Peter Belica. 

            Zástupca starostu dal hlasovať za predložený návrh VZN.  

Hlasovania sa zúčastnili: Janka Bednáriková, Peter Belica, Eva  

Bencová, Jarmila Bohušová, Ján Jamriška, Ondrej Majtáň, Dušan  

Malko a Ján Zubček. Všetci prítomní poslanci hlasovali za prijatie  

VZN o dani z nehnuteľnosti. 

K bodu 3.  U miestnych poplatkoch nedošlo k zmene zákona. Vo VZN obce 

sa navrhuje úprava sadzby za ubytovanie na rekreačné účely vo  

výške 0,- Sk.                  

Komisia správy majetku a finančno ekonomická doporučuje úľavu  

u MP za odvoz TKO u rodín so štyrmi a viac deťmi na ročný  

poplatok 80,- za štvrté a každé ďalšie dieťa. 

Ďalšie návrhy a zmeny zo strany poslancov prednesené neboli, 

preto zástupca starostu požiadal prítomných poslancov:/J. 

Bednárikovú, P.  Belicu,  E. Bencovú, J. Bohušovú, J. Jamrišku, O. 

Majtáňa, D. Malku, I. Mierta a J. Zubčeka/ o hlasovanie. Za 

predložené návrhy hlasovali Janka Bednáriková, Peter Belica, Eva 

Bencová, Jarmila Bohušová, Ján Jamriška, Ondrej Majtáň, Dušan 

Malko a Igor Miert. Hlasovania sa zdržali Eva Konvitová, Ján 

Zubček.  

K bodu 4. Návrhom VZN, ktorý tvorí prílohu zápisnice o poskytovaní dotácií  

                    a návratných finančných výpomocí z rozpočtu obce sa zaoberala  

komisia správy majetku a finančno ekonomická.   Všetci prítomní      

predložený návrh odsúhlasili.  

K bodu 5.   Návrh zmeny rozpočtu obce na rok 2003, ktorý tvorí prílohu  

                    zápisnice spracoval prednosta OcÚ a odsúhlasený bol komisiou  

                    správy majetku a finančno ekonomickou. Poslanci nemali k nemu  

          pozmeňujúce návrhy preto zástupca starostu dal za predložený  



          návrh hlasovať. Hlasovania sa zúčastnilo 10 prítomných poslancov               

          a všetci s návrhom súhlasili.   

                    Prednosta požiadal OZ o schválenie postupovať v hospodárení obce  

v rozpočtovom provizóriu. S rozpočtovým provizóriom súhlasia :/J. 

Bednáriková, P.  Belica,  E. Bencová, J. Jamriška, E. Konvitová, O. 

Majtáň, D. Malko, I. Miert a J. Zubček/. Hlasovania sa zdržali J. 

Bohušová J. Zubček.  

K bodu 6.    O aktivitách vynaložených programe hospodárskeho a sociálneho  

                    rozvoja obce hovoril starosta obce 

                    O slovo požiadali občania Elena a Zdeněk Mertlovci, ktorí bývajú 

                    na Ulici hlavnej a ich susedia sú firmy BOSCH a WAV a ich  

                    životné podmienky sa zhoršujú. Firma BOSCH vykúpila susedné  

                    pozemky za účelom rozširovania prevádzky -valcovane plechu  

                    a na parkovisko na otáčenie kamiónov. V pôvodnom stavebnom  

                    konaní firiem bola len predajňa a servis. Postupne svoju činnosť  

                    rozširujú ale bez ich súhlasu. Aj na toto posledné územné konanie  

                    neboli prizvaní a domnievajú sa, že to bolo zámerne. Na ich  

                    písomnú sťažnosť zatiaľ nedostali odpoveď.  

                    Odpovedal starosta obce, že stavebné povolenia vydáva spoločný 

                    stavebný úrad a tam zaniesol aj ich prvú sťažnosť a má ju aj  

                    komisia výstavby, ÚP a ŽP. Navrhol manželom Mertlovcom, aby  

                    na  budúci deň prišli za ním na Obecný úrad a zistia u pracovníka  

                    spoločného stavebného úradu  či nedošlo k porušeniu zákona, 

                    Občan Ľubomír Mažáry sa opýtal, že kto určuje cenu pozemkov  

                    v našej obci a prečo jemu bola stanovená cena 70,-Sk/m2 keď jeho  

                    susedia odkúpili pozemky od obce po 20,-Sk/2. Pozemok ktorý si  

                    odkupuje od obce nie je stavebný, je znehodnotený telefónnym  

                    vedením. Toto sa dozvedel až po podpísaní kúpnej zmluvy  

                    a zaplatení ceny pozemku.                    

                    Starosta obce povedal, že zistí či sa dá zmeniť kúpna zmluva a aby  

                    na budúci deň prišiel za ním Ľ. Mažáry za  ním na obecný úrad. 

K bodu 7.    Správy o činnosti komisií podali ich jednotliví predsedovia: 

                    Ing. Ján Jamriška predseda komisie obchodu, služieb a CR  

                    MUDr. Eva Konvitová informovala, že na poslednom zasadnutí  

                    sociálno zdravotnej komisie školstva a mládeže boli prítomní 

                    starosta obce, hlavná kontrolórka, doktorky a lekárnička pôsobiace  

                    v obci. Na tejto komisii požiadala predsedníčka starostu obce  

                    v mene prítomných doktoriek o pomoc pri uzatváraní nájomných  

                    zmlúv s Biblickou školou, pretože táto  požaduje od nich vysoké  

                    nájomné. Ďalej žiadajú od obce finančný príspevok na zlepšenie  

                    zdravotníckych zariadení na každú ambulanciu vrátane lekárne po  

                    10 tis.  Sk. Doporučujú uhradiť zdravotnícke pomôcky MUDr. I.  

                    Trnovskej, ktoré poskytla 4 občiankam rómskeho pôvodu, 



                    Starosta obce poradil prítomným doktorkám vo veci nájmu, aby  

                    Biblickej škole dali oni protinávrh nájomného, napr. 400,- Sk/m2.  

                    Ďalej informovala OZ, predsedníčka komisie sociálno zdravotnej,  

                    školstva a mládeže,  že MUDr. Ivica Zacharovská vykonáva 

                    v obci lekársku prax proti zákonne. 

                    Ing. Eva Bencová reagovala ako predsedníčka školskej rady pri ZŠ  

                    SNP, či by z kap. sociálnej nemohli byť odškodňované úrazy detí,  

                    lebo škola je nútená odškodňovať úrazy a nemá na to financie.  

                    Ing. Igor Miert povedal, že komisia kultúry a športu sa podieľala na  

                    príprave mikuláša, navrhuje, aby sa na silvestra nepúšťali petardy  

                    a nepodávalo sa víno, ale tieto finančné prostriedky poskytnúť na  

                    kúpu klavíra. Ďalej informoval, že z kap. kultúry sa nevyčerpajú 

                    finančné prostriedky plánované na monografiu obce, pretože sa  

                    nezačali práce na jej príprave podľa plánu. 

                    Doplnil prednosta OcÚ, že navrhujú vymeniť Dr. Lacku za Dr. Evu 

                    Gazdíkovú, pretože Dr. Lacko nesplnil predstavy aké má obec na 

                    spracovavanie monografie.  

                    Odpovedal starosta obce, že on naopak  sa stretol s veľmi  

                    pozitívnym názorom na spôsob ukončenia roka v našej obci.  

                    Požiadal komisiu kultúry a športu o pomoc pri zriaďovaní izby Dr.  

                    M. Hodžu. 

                    Ing. E. Bencová navrhla predsedovi komisie kultúry a športu   

                    vypracovať plán kultúrnych akcií v obci na celý rok. 

                    Zástupca starostu dal hlasovať za odvolanie Dr. Lacku a na miesto  

                    neho menovať do redakčnej rady  Dr. Evu Gazdíkovú.  

                    Predsedníčka komisie výstavby, ÚP a ŽP informovala o návrhoch 

                    a doporučeniach prejednávaných na jednotlivých zasadnutiach: 

  -  uhradiť faktúru za naviac vykonané práce na výstavbe chodníkov   

     oproti projektu v 4 x 8 b. j., o čom dal hneď hlasovať zástupca  

     starostu. Hlasovania sa zúčastnili všetci 10 prítomní poslanci  

     a súhlasia s úhradou zvýšených nákladov vo výške 736 474,- Sk, 

  -  doporučujú predaj pozemku  Ing. Milanovi Rybárovi ml. s manž. 

     Janettou, číslo parcely KN 1869/69 o výmere 471 m2 za cenu 70,-  

     Sk/m2, 

  -  pretože Martin Martinček prevádzkuje čerpaciu stanicu bez  

     kolaudačného rozhodnutia, navrhujú aby toto rozhodnutie  

     predložil obci do 31. 12. Keď ho nepredloží navrhujú vydať  

     rozhodnutie na zastavenie prevádzkovania stavby. 

     Za tieto návrhy komisie dal hlasovať zástupca starostu.   

     Hlasovania sa zúčastnilo 10 prítomných poslancov a jednomyseľ- 

     ne s návrhmi súhlasili. 

  Ing. Peter Belica predseda komisie správy majetku a finančno  

  ekonomickej mali zasadnutie 9. 12. t. r. informoval že: 



- prerokovávali návrh VZN, ktoré sú predmetom dnešného 

rokovania OZ – súhlasia s ním, 

- požiadavkou P. Slobodníka, náčelníka OP vytvorenie 1 

pracovného miesta na obecného policajta – komisia požiadavku 

podporuje,  

- žiadosťami  7 - mych  doktoriek a lekárničky na finančnú pomoc 

vo výške 10 tis. pre každú ambulanciu a lekáreň – komisia 

vyžaduje žiadosť skonkretizovať a použitie potom zdokladovať, 

- vzhľadom k tomu, že zatiaľ nie je schválený štátny rozpočet, nie 

je spracovaný ani obecný, komisia navrhuje do jeho schválenia 

rozpočtové provizórium, 

- komisia doporučuje vyplatiť odmenu starostovi obce a hlavnej 

kontrolórke vo výške jednomesačného platu, 

Za predložené návrhy komisie správy majetku a finančno 

ekonomickej hlasovali jednomyseľne všetci prítomní 10 poslanci. 

K bodu 8.  -   Prednosta OcÚ oboznámil o výsledkoch rokovania VZ PLUTVA .  

                       r. o. kde sa vzdal funkcie konateľa Ján  Zubček. Do vymenovania  

                       nového konateľa je poverená zastupovaním Anna Dubovcová. Na  

                       adresu poslancov povedal, že je na nich rozhodnutie vybrať medzi  

                       dvoma možnosťami a to: ponechať si obec obecné s. r. o.  

                       s vymenovaním nového konateľa, alebo ich zlúčiť a vypísať  

                       konkurz na konateľa. 

- Ing. Eva Bencová doporučila, že v prípade zotrvania oboch s. r. 

o., vyžadovať od DR pravidelné predkladanie správ o ich činnosti 

a o hospodárení. 

- Návrhom odpovedal na to starosta obce Ing. Milan Rybár, aby sa 

o tom rozhodlo na budúci rok. 

- Kontrolórka B. Balková navrhla, aby do komisie na vypracovanie 

variantu zlúčenia obecných s. r. o., /ktorá bola schválená na 

minulom rokovaní OZ/ bol na miesto odstupujúceho Jána 

Zubčeka menovaný prednosta OcÚ Vladimír Plžik. Jej návrh 

vyvolal  ďalšie podnety a poslanci sa dohodli na vytvorení novej 

komisie ktorá pripraví návrhy na ďalšiu existenciu s. r. o. 

PLUTVA a TATRAN  v zložení  Jarmila Bohušová, Eva 

Bencová, Peter Belica, Jozef Petráš, Božena Balková, Vladimír 

Plžik, Dušan Malko, Marianna Dobríková a Marta Ďubáková. Za 

tento návrh hlasovali Janka Bednáriková, Peter Belica, Ján 

Jamriška, Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Igor 

Miert, Ján Zubček. Hlasovania sa zdržali E. Bencová, J. 

Bohušová. 

Konkrétny termín rokovania si určí komisia sama, najneskoršie 

však do 15. 1. 2004. 

- Prednosta OcÚ navrhuje vyradenie z evidencie majetku obce  



     Tatru 138  pre jej neopraviteľnosť a motorku JAWU pretože sa  

     nevyužíva a tiež jej následný predaj. Za tento návrh dal hlasovať  

     zástupca starostu. Hlasovania sa zúčastnilo 10 prítomných  

     poslancov a jednomyseľne s ním súhlasili. 

 

 

                         

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


